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1  Το ακραίο σενάριο εξέλιξης της πανδημίας
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 464.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Το ακραίο 
σενάριο εξέλιξης 
της πανδημίας
Προβλέπει διπλασιασμό 
διασωληνωμένων σε μία εβδομάδα

Rapid test από τον ΕΟΔΥ, χθες, στη Νέα Σμύρνη. Τις πρώτες 21 ημέρες του 
Οκτωβρίου καιαγράφηκαν 8.859 κρούσματα, δηλαδή περισσότερα από όσα 
όλο τον Σεπτέμβριο (8.158).

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Κοντά στο «κακό σενάριο» της εξέ
λιξης του κορωνοϊού, με ραγδαία 
αύξηση των σοβαρών περιστατι
κών COVID-19 και των διασωληνω- 
μένων ασθενών, βρίσκεται η χώρα 
μας. Τόσο ο ταχέως αυξανόμενος 
αριθμός των ημερήσιων κρουσμά
των -που οι ειδικοί επιστήμονες 
εκτιμούν ότι εάν δεν εφαρμοστούν 
αυστηρά τα μέτρα θα γίνει πολύ 
σύντομα τετραψήφιος- όσο και 
τα ποιοτικά χαρακτηριστικά της 
επιδημίας τα οποία αλλάζουν επί 
τα χείρω, έχουν προβληματίσει ιδι
αίτερα τους ειδικούς επιστήμονες 
που βλέπουν αυτό το δεύτερο κύμα 
του κορωνοϊού να εξελίσσεται αρ
νητικά και για την Ελλάδα.

Τις πρώτες 21 ημέρες του Οκτω
βρίου έχουν καταγραφεί 143 θάνα
τοι λόγω κορωνοϊού, έναντι 125 
όλο τον Σεπτέμβριο και 60 τον Αύ
γουστο. Αντίστοιχα, τις πρώτες 21 
ημέρες του Οκτωβρίου καταγράφη
καν 8.859 κρούσματα, δηλαδή πε
ρισσότερα από όσα καταγράφηκαν 
συνολικά τον Σεπτέμβριο (8.158). 
Τον Αύγουστο δηλώθηκαν 5.840 
κρούσματα, ενώ το διάστημα από 
το τέλος Φεβρουάριου έως και τις 
31 Ιουλίου είχαν καταγραφεί συ
νολικά 4.472 επιβεβαιωμένα εργα
στηριακά κρούσματα SARS-CoV-2.

«Το κακό σενάριο που αντιμε
τωπίζει η χώρα μας θα είναι μία 
ανεξέλεγκτη αύξηση των σοβαρών

περιστατικών και των διασωλη
νωμένων ασθενών», επισημαίνει 
στην «Κ» ο καθηγητής Μικροβιο
λογίας στο Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Αττικής και μέλος της Επιτροπής 
Εμπειρογνωμόνων του υπουργεί
ου Υγείας για τον νέο κορωνοϊό, 
Αλκιβιάδης Βατόπουλος.

Και προσθέτει, «δηλαδή, να δού
με έναν διπλασιασμό των διασωλη
νωμένων σε διάστημα μιας εβδο
μάδας και μία σοβαρή πίεση στο 
σύστημα Υγείας από ασθενείς με 
COVID-19». Ο αυξημένος αριθμός 
των κρουσμάτων προς το παρόν 
σχετίζεται με διασπορά του ιού με
ταξύ των ατόμων νεαρής ηλικίας, 
και ως αποτέλεσμα αυτού είναι ο 
αριθμός των διασωληνωμένων να 
παραμένει σχετικά σταθερός (με
ταξύ 80 και 90 το τελευταίο δεκα
ήμερο). Ωστόσο, οι ειδικοί σημει
ώνουν ότι τα σοβαρά περιστατικά 
και οι θάνατοι έπονται περίπου δύο 
εβδομάδες του αριθμού των κρου
σμάτων και της διασποράς του ιού 
στην κοινότητα.

Σύμφωνα με τον κ. Βατόπουλο, 
αυτή τη στιγμή το κακό σενάριο 
είναι πολύ πιθανό να συμβεί, κα
θώς τα ποιοτικά χαρακτηριστικά 
της επιδημίας έχουν «δυσκολέψει». 
Ειδικότερα, καταγράφονται κρού
σματα σε όλη την επικράτεια που 
σημαίνει ότι ανά πάσα στιγμή μπο
ρεί να σημειωθεί επιδημιολογική 
έξαρση σε οποιαδήποτε Περιφέ
ρεια της χώρας. «Το ότι σήμερα μία

Ανησυχητικό είναι 
ότι η μεγάλη πλειονότη
τα των κρουσμάτων 
δεν συνδέεται 
με γνωστές συρροές.

περιοχή είναι πράσινη στον χάρτη 
υγειονομικής ασφάλειας, δεν ση
μαίνει ότι δεν κινδυνεύει να γίνει 
γρήγορα κόκκινη», επισημαίνει ο 
καθηγητής. Σημειώνεται άλλωστε 
ότι οι πολλές μετακινήσεις μεταξύ 
Περιφερειών διαφορετικού επιπέ
δου συναγερμού που σχετίζονται 
με διασκέδαση, μπορούν γρήγορα 
να αλλάξουν την ισορροπία.

«Ενα επιπλέον ανησυχητικό 
στοιχείο είναι ότι σε αυτή τη φάση 
η μεγάλη πλειονότητα των κρου
σμάτων είναι διάσπαρτη και δεν 
συνδέεται με γνωστές συρροές. 
Προχθές, σύμφωνα με τα στοιχεία 
του ΕΟΔΥ, μόνο το 13% των νέων

περιστατικών που δηλώθηκαν σχε
τιζόταν με γνωστές συρροές», το
νίζει ο κ. Βατόπουλος.

«Στον αντίποδα, το καλό σενά
ριο θα είναι σαφώς η επιδημία να 
συνεχίσει με χαμηλότερα νούμερα 
κυρίως σε ό,τι αφορά τα σοβαρά 
περιστατικά. Εγώ θα ήθελα να δω 
μία τουλάχιστον σταθεροποίηση 
στον αριθμό περιστατικών για δύο 
εβδομάδες και μετά σταδιακή μείω
σή τους», καταλήγει ο καθηγητής.

Πάντως, προς το παρόν, η κα
τάσταση επιδεινώνεται. Σύμφω
να με την τελευταία έκθεση του 
Παρατηρητηρίου COVID-19, την 
προηγούμενη εβδομάδα ο μέσος 
όρος του ημερήσιου αριθμού των 
θανάτων αυξήθηκε σημαντικά σε 
6,4 (από 4,7 που ήταν δύο εβδο
μάδες πριν) και η πληρότητα σε 
κλίνες ΜΕΘ στην επικράτεια πα
ρουσιάζει μικρή αύξηση στο 40% 
(από 37%). Ο ρυθμός διπλασιασμού 
των θανάτων επιταχύνθηκε σε 58 
από 68 ημέρες.
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1  Τεστ μόνο για τις φιέστες
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 113.86 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τεστ μόνο για 
τις φιέστες
Κλιμάκια του ΕΟΔΥ 
βρέθηκαν από νωρίς την 
Τρίτη στο ρετρό του 
Συντάγματος και 
πραγματοποιούσαν δωρεάν 
rapid τεστ κορωνοϊού σε 
πολίτες, παρουσία του 
υπουργού Υγείας και του 
επικεφαλής του ΕΟΔΥ. Την 
ίδια ώρα, στη Θεσσαλονίκη ο 
ιός καλπάζει, ενώ όχι μόνο 
δεν γίνονται τεστ στα σχολεία, 
αλλά και όταν 
ανακοινώνονται λόγω της 
έκτακτης κατάστασης, αυτά 
δεν υπάρχουν! Πενήντα 
άτομα περίμεναν στην ουρά, 
ενώ τα τεστ που είχαν μείνει 
ήταν μόλις τρία, μετέδωσε ο 
ΑΝΤΙ. Αυτό επιβεβαίωσε και 
ο δήμαρχος Νεάπολης 
Συκεών στο Open λέγοντας: 
«Μετάτη συνδρομή και τη 
δική σας με τη δημοσιότητα 
που υπήρξε, ανταποκρίθηκε 
επιτέλους ο ΕΟΔΥ και έστειλε 
το μεσημέρι χθες δύο κινητές 
μονάδες, οι οποίες, 
δυστυχώς, είχαν από 50 τεστ, 
ενώ μόλις το ανακοινώσαμε 
ανταποκρίθηκαν εκατοντάδες 
πολίτες». Είπε επίσης ότι 
χρειάζονται περισσότερα τεστ 
καθώς και κλιμάκιο της 
ηγεσίας του ΕΟΔΥ για να τους 
δώσουν οδηγίες. Πού νατό 
βρει όμως; Το κλιμάκιο της 
ηγεσίας δεν βρήκε τον δρόμο 
για τη Θεσσαλονίκη. Πήγε 
Σύνταγμα, για μια ακόμα 
φιέστα της κυβέρνησης.

Κατ.Μπρ.
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1  Εκτακτη σύνοδος για την πανδημία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 738.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θλιβερό ρεκόρ στην 
Ισπανία, όπου -χθες- 
καταγράφηκαν πάνω 
από 1' εκατομμύριο 
κρούσματα!

Ε.Ε. ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΕΣ ΛΟΓΩ ΤΗΣ ΡΑΓΔΑΙΑΣ ΕΠΙΔΕΙΝΩΣΗΣ # LOCKDOWN ΣΕ ΠΟΛΛΕΣ ΕΥΡΩΠΑΪΚΕΣ ΠΟΛΕΙΣ

Εκτακτη ouvoSos για
Η

 σοβαρή επιδείνωση της επι- 
δημιολογικής κατάστασης 
σε όλη την Ευρώπη, με την 
επιστροφή της πανδημίας, αναγκάζει 

την ηγεσία της ΕΕ να λάβει πρωτο
βουλίες. Σε έκτακτη τηλεδιάσκεψη 
κάλεσε ο πρόεδρος του Ευρωπαϊκού 
Συμβουλίου τους Ευρωπαίους ηγέτες, 
την επόμενη εβδομάδα, με θέμα τον 
κορονοϊό. Ο Σαρλ Μισέλ και οι ηγέτες 
των 27 κρατών-μελών θα συζητήσουν 
τον τρόπο με τον οποίο θα κινηθούν 
το επόμενο διάστημα.

Με την απαγόρευση της κυκλο
φορίας τις νυχτερινές ώρες και το 
κλείσιμο των μπαρ ή άλλων χώρων 
της νεολαίας, οι περισσότερες ευρω
παϊκές μεγαλουπόλεις προσπαθούν 
να αντιμετωπίσουν το σφοδρό νέο 
κύμα του κορονοϊού, που προς το 
παρόν διασπείρειαι ανεξέλεγκτα. 
Παρίσι, Μιλάνο, Νάπολη, Μαδρίτη, 
Δουβλίνο, Πράγα, είναι μερικές από 
τις πόλεις που έχουν ήδη επιβάλει 
αυστηρότατους περιορισμούς στην 
κυκλοφορία των πολιτών και στη λει
τουργία των καταστημάτων εστίασης

D ΑΛΙΚΗ ΚΟΤΖΙΑ
akotzia@e-typos.com

και διασκέδασης. Η Ισπανία έχει το 
θλιβερό προνόμιο να σπάσει το νήμα 
των περισσότερων μολύνσεων στον 
ευρωπαϊκό χώρο, αφού χθες ξεπέρασε 
το 1 εκατομμύριο κρούσματα! Σε από
σταση αναπνοής ακολουθεί η Γαλλία, 
ενώ σε πανικό βρίσκονται οι Αρχές 
της Τσεχίας, που έλαβαν από χθες νέα 
πολύ αυστηρά μέτρα, επιβάλλοντας 
λοκντάουν σε καταστήματα, υπηρεσί
ες και επιχειρήσεις, εκτός των άκρως 
απαραίτητων (καταστήματα τροφίμων 
και φαρμακεία).

Στην Τσεχία
Ο κόκκινος συναγερμός σήμανε στην 
Τσεχία όταν προχθές καταγράφηκαν 
12.000 κρούσματα και ϊ 00 θάνατοι 
από κορονοϊό σε ένα εικοσιτετράωρο! 
Συνολικά 1.619 άνθρωποι έχουν πεθά- 
νει από Covid-19 στη χώρα των 10,7 
εκατομμυρίων κατοίκων. Η Πολωνία 
αντιμετωπίζει επίσης ανάλογη αύξηση 
κρουσμάτων (πάνω από 10.000 σε μια

ΠΕΡΙΟΡΙΣΜΟΙ
Σε Παρίσι, Μιλάνο, 
Νάπολη, Μαδρίτη, 

Δουβλίνο, Πράγα έχουν 
επιβληθεί αυστηρότατοι 

περιορισμοί στην 
κυκλοφορία πολιτών 

και στη λειτουργία 
καταστημάτων εστίασή 

και διασκέδασή

την πανδημία
μέρα) και το ίδιο συμβαίνει και στις 
άλλες κεντροευρωπαϊκές χώρες.

Η Ιρλανδία είναι η πρώτη χώρα 
στην ΕΕ που επέβαλε νέο πανεθνικό 
λοκντάουν με ποινές για όποιον με
τακινείται εκτός του επιτρεπόμενου 
ορίου των 5 χιλιομέτρων. Στις αστυ
νομικές αρχές έχουν δοθεί επιπλέον 
δικαιοδοσίες για επιβολή οικονομι
κών τιμωριών στους απείθαρχους (με 
1.000 ευρώ θα είναι το πρόστιμο σε 
όσους κάνουν πάρτι στο σπίτι τους και 
φυλάκιση ενός μηνός).

Μερικό lockdown
Την ίδια ώρα, σε κατηγορία «πολύ 
υψηλού κινδύνου» θα μπουν πολλές 
περιοχές της Βρετανίας, στις οποίες θα 
επιβληθεί μερικό lockdown. Το Νότιο 
Γιόρκσαϊρ, το Λίβερπουλ, η ευρύτερη 
περιοχή ίου Μάντσεσιερ, ακολου
θούν τα μέτρα που επιβάλλονται στην 
«τρίτη βαθμίδα» επικινδυνότατος, που 
προβλέπει μεταξύ άλλων κλείσιμο των 
παμπ και ίων μπαρ, περιορισμό των 
μετακινήσεων.

Στην Ιταλία, όπου εντοπίστηκαν

15.199 νέα κρούσματα χθες και κατα- 
γράφηκαν 127 θάνατοι από κορονοϊό, 
ενδέχεται να παραταθεί η απαγόρευ
ση της νυχτερινής κυκλοφορίας που 
ισχύει από την Κυριακή στο Μιλάνο 
και στη Νάπολη. Οι περιφέρειες των 
δύο μεγαλουπόλεων (Λομβαρδία και 
Κομπανία) βρίσκονται στο κόκκινο. 
Στη Λομβαρδία οι Αρχές φοβούνται 
μήπως ξαναζήσουν τον τρόμο της πε
ρασμένης άνοιξης, ενώ στην Κομπανία 
έχουν σχεδόν καλυφθεί οι Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας.

Η άλλη περιοχή της Ευρώπης που 
εδώ και μήνες υποφέρει από τη με
γάλη αύξηση της διάδοσης του κορο- 
νοϊού είναι η Βαρκελώνη, στη Βόρεια 
Ισπανία. Αν και τα νοσοκομεία έχουν 
προετοιμαστεί αρκετά για ενδεχόμενο 
βίαιο κύμα, ωστόσο οι Μονάδες Εντα
τικής που απομένουν ελεύθερες δεν 
είναι πολλές στην περιοχή (οι εισαγω
γές ασθενών αυξήθηκαν κατά 71% 
το τελευταίο διάστημα). Η περιφέρεια 
της Καταλονίας και της Μαδρίτης βρί
σκονται εδώ και εβδομάδες σε μερικό 
λοκντάουν. ■
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1  Lockdown, απαγορεύσεις κυκλοφορίας και
ελλείψεις ΜΕΘ και κλινών

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 1059.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Lockdown 
στην Ευρώπη 
της πανδημίας 
και της 
λιτότητας
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1  Lockdown, απαγορεύσεις κυκλοφορίας και ελλείψεις ΜΕΘ και κλινών
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Lockdown, απαγορεύσεις 
κυκλοφορίας και 
ελλείψεις ΜΕΘ και κλινών
Στις 10 με ιον μεγαλύτερο αριθμό κρουσμάτων στον κόσμο οι 5 βρίσκονται στη ΓηραιάΉπειρο, 
μεταξύ των οποίων και η τραπεζο-χώρα των Άλπεων Ελβετία, που αρχίζει να δοκιμάζει τις αντοχές 
του συστήματος Υγείας της, ενώ οι άλλες 4 είναι η Βρετανία, π Γαλλία, η Ιταλία και π Τσεχία

Η Ουρσουλα 
Φον Νχερ Λάιεν 

βρέθηκε 
αρνητική στον 
κορωνοΊο και 

έτσι θα 
μπορέσει να 
συμμετάσχει 

στη νέα 
έκτακτη 
Σύνοδο 

Κορυφής στις 
29 Οκτωβρίου 

με
αποκλειστικό 

θέμα την 
αντιμετώπιση 

της πανδημίας

Του
ΑΡΓΥΡΗ ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ

F
erm,, Chiuso, Closed, 
Cerrado, Gesloten,

Zav, eno, Zamkni, te ή, ελ
ληνικά, «Κλειστό». Χάρη 

στις νεοφιλελεύθερες περικοπές 
στην Υγεία, στις ΜΕΘ και τις νοσο
κομειακές κλίνες, αυτή είναι η λέξη 
με την οποία εξοικειώνονται περισ
σότερο οι πολίτες της Γαλλίας, της 
Ιταλίας, της Ισπανίας, της Ιρλαν
δίας, της Βρετανίας, της Ολλανδίας, 
της Τσεχίας και της Πολωνίας όταν 
κυκλοφορούν στους δρόμους των 
πόλεών τους, σε πολλές από τις 
οποίες ισχύει απαγόρευση της κυ
κλοφορίας τις νυχτερινές ώρες.

Από lockdown...
Στην Ιταλία, η πλούσια Λομβαρ

δία ήταν η πρώτη που ανακοίνωσε 
ότι προχωρά σε ένα κανονικό 
lockdown^ τους πολίτες να κυ
κλοφορούν ξανά με «αυτοπιστοποί- 
ηση» κατά τη διάρκεια της ημέρας, 
με απαγόρευση του συνωστισμού σε

δρόμους και πλατείες από τις 21.00 
και πλήρη απαγόρευση της κυκλο
φορίας από τις 23.00 έως τις 5.00. 
Αμέσως μετά την ακολούθησαν οι 
Περιφέρειες της Γένοβας και της 
Νάπολης και τελευταία φαίνεται ότι 
θα προστεθεί και της Βενετίας. Στην 
Περιφέρεια της Γένοβα και του Το- 
ρίνου μάλιστα το 50% των μαθητών 
των δημοτικών θα παρακολουθούν 
τα μαθήματα διαδικτυακά.

Ο πρωθυπουργός της Βρετανίας 
Μπόρις Τζόνσον παραδέχτηκε ότι 
«δεν μπορούμε να αποκλείσουμε τί
ποτα», αναφερόμενος στην πιθανό
τητα ενός γενικού lockdown, ενώ 
την ίδια στιγμή η μητροπολιτική πε
ριοχή του Μάντσεστερ τέθηκε στην 
πράξη σε lockdown, ακολουθώντας 
την Ουαλία και το μεγαλύτερο τμή
μα της όλης Βόρειας Αγγλίας, μετα
ξύ των οποίων το Σέφιλντ και το Λί- 
βερπουλ.

... σε lockdown
Σε μερικό lockdown τέθηκε η Ολ

λανδία, μετά το νέο ρεκόρ κρουσμά
των, κλείνοντας μπαρ και εστιατόρια.

Στην Ισπανία, η Αραγωνία έκλει
σε τα σύνορα τριών επαρχιών της, 
μεταξύ των οποίων της Θαραγκόθα 
και της Τερουέλ, ενώ η Περιφέρεια 
της Ριόχα προχώρησε σε lockdown 
κλείνοντας μπαρ και εστιατόρια από 
τις 21.00. Στις Περιφέρειες της Μα
δρίτης και της Βαρκελώνης επέ
στρεψε ο φόβος της κατάρρευσης 
του συστήματος Υγείας, αφού οι 
ΜΕΘ αρχίζουν να σπανίζουν και ο 
αριθμός των κρουσμάτων έχει αυ
ξηθεί κατακόρυφα τις τελευταίες 
ημέρες.

Νοσοκομεία εκστρατείας υπό το 
μηδέν; Ανάλογη είναι η κατάσταση 
στην Τσεχία, που μετά το νέο ρεκόρ 
κρουσμάτων προετοιμάζεται να 
αντιμετωπίσει τον ιό με νοσοκομεία 
εκστρατείας σε καθόλου φιλικές 
πλέον θερμοκρασίες, ενώ θετικός 
βρέθηκε και ο αντιπρόεδρος της κυ
βέρνησης της Πράγας. Η Πολωνία, 
που άρχισε να σχεδιάζει από χθες 
την τηλεκπαίδευση, με τα κρούσμα
τα να έχουν διπλασιαστεί σε λιγότε
ρο από δύο εβδομάδες φτάνοντας 
τα 200.000 άτομα, φοβάται ότι οι 
νέες εισαγωγές κρουσμάτων θα

750
δισ. μετά 
το καλοκαίρι 
του 2021
Τα 750 δισ. του ταμείου
ανάκαμψης δεν πρόκειται να 
φτάσουν στα κράτη - μέλη πριν 
από το καλοκαίρι του 2021, γιατί 
δεν θα έχει ολοκληρωθεί 
προηγουμένως η έκδοση των 
ομολόγων για τη χρηματοδότησή 
του εξαιτίας των απειλών από 
την Ουγγαρία και την Πολωνία 
και τις καθυστερήσεις της 
έγκρισής του από τα Κοινοβούλια 
των «27». Η Ε.Ε. εξέδωσε πάντως 
τα πρώτα 17 δισ. κοινοτικών 
ομολόγων τη Δευτέρα και θα 
εκδώσει άλλα 30 δισ. έως το 
τέλος του έτους.
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1  Lockdown, απαγορεύσεις κυκλοφορίας και ελλείψεις ΜΕΘ και κλινών
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

φτάσουν τχς δύο με τρεις χιλιάδες 
άτομα την ημέρα. Νέο ρεκόρ κρου
σμάτων κατέγραψε η Γερμανία, η 
οποία φαίνεται ότι αποτελεί μια από 
τις εξαιρέσεις στην Ευρώπη έχοντας 
στη διάθεσή της πολλές ελεύθερες 
ΜΕΘ και σχεδόν 9.000 ελεύθερες 
κλίνες για κρούσματα και τη δυνα
τότητα διάθεσης άλλων 12.000 κλι
νών για την Covid. Ο γενικός διευ
θυντής του συλλόγου των γερμανι
κών δημόσιων νοσοκομείων DKG 
τόνισε ότι μπορούν να διατεθούν 
συνολικά 150.000 με 200.000 κλί
νες σε κατάσταση ανάγκης, προει
δοποιώντας όμως ότι δεν υπάρχει 
επαρκές και εξειδικευμένο προσω
πικό. Ο υπουργός Υγείας της Γερμα
νίας Γιενς Σπεν βρέθηκε θετικός, 
ενώ ο δεξιός πρωθυπουργός της 
Βαυαρίας προειδοποίησε ότι «κιν
δυνεύουμε να χάσουμε τον έλεγχο 
της πανδημίας» και η κεντροαριστε
ρή υπουργός Υγείας παραδέχτηκε 
ότι «το lockodown βρίσκεται μπρο
στά στην πόρτα μας». Αντίθετα, ο 
Βόλφανγκ Σόιμπλε κούνησε για 
άλλη μια φορά υποκριτικά το δά
χτυλο, αλλά αυτή τη φορά για την 
αντιμετώπιση του ιού.

Οι μπίζνες του Πούτιν
Η Ρωσία κατέγραψε νέο ρεκόρ 

θανάτων και υψηλό αριθμό κρου
σμάτων.

Ο πρόεδρος Βλαντίμιρ Πούτιν 
απέκλεισε όμως το ενδεχόμενο της 
επιβολής «σκληρών και καθολικού 
χαρακτήρα περιορισμών» στη 
χώρα, ενώ επικαλούμενος εκτιμή
σεις εμπειρογνωμόνων τόνισε ότι ο 
τζίρος από τις πωλήσεις του ρωσι
κού εμβολίου παγκοσμίως μπορεί 
να φτάσει τα 100 δισ. δολάρια. Η 
Ουκρανία ανακοίνωσε ρεκόρ θανά
των, η Σλοβακία ρεκόρ κρουσμά
των και η Βουλγαρία δεύτερο δια
δοχικό ρεκόρ κρουσμάτων.
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1  Kορονοιός: Στο έλεος των «αρίστων»
Πηγή: FINANCE MARKETS

VOICE
Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 377.09 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 1650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

\ Kopovoios:
^ Στοέλεοε 

των «αρίστων»
Τα μάθατε τα νέα; Η νοσοκόμα του 
«Σωτηρία», την καταγγελία τηε οποίαε βγάλαμε 
στο πρωτοσέλιδο μαε πριν από δύο εβδομάδεε, 
υπεβλήθη σε τεστ ανίχνευσηε κορονόίού! Έτσι 
εξακολουθούν να λειτουργούν τα πράγματα 
στην Ελλάδα, φίλεε και φίλοι. Για να γίνει 
το αυτονόητο, πρέπει να ασκηθεί η πίεση 
τπε δημοσιότηταε, να τεθεί η «απειλή» τηε 
δημοσιογραφικήε πέναε ή τηε κάμεραε. Αλλιώε, 

'αδράνεια, απροθυμία, αβλεψία, αχρηστία (όχι... 
αριστεία) και ό,τι άλλο θέλετε, που να ξεκινά με 
το «α-» το στερητικό.

Είναι λογικό που ο κ. Στάθηε τηε 1 ηε
ΥΠΕ Αττικήε δεν είχε τίποτα να απαντήσει 
(τουλάχιστον, προε τιμήν του, δεν αμφισβήτησε 
την καταγγελία). Είναι δικαιολογημένο που 
το γραφείο του κ. Κικίλια και η διοίκηση του 
«Σωτηρία» κρύφτηκαν και δεν πήραν την 
παραμικρή θέση, έστω για λόγουε δεοντολογίαε. 
Τίποτα δεν λειτουργεί όπωε θα έπρεπε, ακόμη 
και εν μέσω πανδημίαε, ακόμη και στον πλέον 
ευαίσθητο χώρο, αυτόν τηε Υγείαε.

Το πρόβλημά μα$ δεν είναι, λοιπόν, ότι 
έχουμε πόλεμο με έναν άγνωστο εχθρό. Το κακό 
είναι ότι τον πόλεμο αυτό είμαστε καταδικασμένοι 
να τον διεξάγουμε με έναν πολύ γνωστό... 
στρατηγό. Δεν πρέπει, λοιπόν, να μαε κάνει 
καμία εντύπωση ότι τα κρούσματα πλησίασαν 
τα 700 ή που τον Οκτώβριο χάθηκαν τόσοι 
συνάνθρωποί μαε, όσοι όλο το προηγούμενο 
πεντάμηνο. Τα χειρότερα, δυστυχώε, μάλλον 
έρχονται. Και έρχονται γιατί δεν υπάρχει κανένα 
σχέδιο και καμία σοβαρότητα, εκτόε από το 
«βλέπονταε και κάνονταε».

Το είδαμε και tis προάλλεβ με τα
απίστευτα πισωγυρίσματα σχετικά με το άνοιγμα 
των γηπέδων, τα «καραγκιοζιλίκια με εντολή 
Μητσοτάκη», όπωε πολύ εύστοχα γράφει η

aSyTCi,,-.

os tiiKpopcooics 
«ιαειρήοευ

ΔΕΝ ΚΑΝΟΥΝ

■is νοσοκόμε
Καταγγελία-φωτιά από
Wh^P‘Q στην κλ,ν,κή 
-ovid-19 του «Σωτηρία» ...

ΛΑΪΚΗ ΑΠΑΙΤΗΣΗ

Στη φυλακή 
ι χρυσαυγίτεε

Χωρά ««ivoejowuMpa

ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ-ΓΟΚ

www.fmvoice.gr

Oice ΠΡΟΥηΟΛΟΠΓΜΟΤ 2021 ,

5 δισ. ευρώ νέοι φόροι
Παίρνουν πίσω I 

τα ψίχουλα 
που έδωσαν 

Via τον κορονοιό I

WWYNCH ΚΑΡΑΝΙΚΛ ‘---------
Πέτοξαν έξω

ΜΙ ΚΑΛΗΣ ΚΟΥΡΟΥΤΟΙ

«Μαύρη Λίστα» και τιε γελοιότητεε Αυγενάκη, 
για τα επιδημιολογικά δεδομένα που δήθεν 
άλλαξαν μέσα σε λίγεε ώρεε.Όταν, όμωε, 
μάχεσαι μία απειλητική πανδημία με συντονιστή 
μία κυβέρνηση, η οποία δεν μπορεί να έχει 
συγκροτημένη άποψη ούτε γι’ αυτό το τόσο απλό 
ζήτημα, τι περιμένειε για τα πιο σύνθετα;

Δεν νομίζουμε ότι θα έχουν απομείνει
πολλοί από όσουε την περασμένη άνοιξη 
είχαν θετική άποψη για την αντιμετώπιση του 
κορονοϊού από την κυβέρνηση Μητσοτάκη και τη 
θεώρησαν επιτυχημένη. Και τώρα, αν κλειστούμε 
όλοι στα σπίτια μαε για όλο τον χειμώνα και 
παραλύσουν τα πάντα, σε λίγεε εβδομάδεε τα 
νέα κρούσματα θα εκμηδενιστούν και θα έχουμε 
νικήσει τον... αόρατο αχθρό. Αλλά, μετά οι μισοί 
θα πεθάνουμε από την πείνα και οι άλλοι μισοί 
θα το έχουμε ρίξει στα ψυχοφάρμακα.

Αυτό έγινε και στο πρώτο κύμα,
με σκοπό να «αγοράσουμε χρόνο» για να 
προετοιμαστούμε κατάλληλα για το δεύτερο. Η 
πραγματικότητα είναι αμείλικτη και δείχνει ότι 
είμαστε το ίδιο ανέτοιμοι με τον Μάρτη.
Αν, δε, φτάσουμε στο σημείο των πολλαπλών 
τοπικών lockdown -και πολύ περισσότερο ενόε 
γενικευμένου- θα είναι η περίτρανη απόδειξη του 
ότι, σχέδιο ούτε υπήρξε ούτε υπάρχει. Καλή μαε 
τύχη...
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1  ΑΙΣΧΟΣ ΜΕΤΕΦΕΡΑΝ ΤΡΑΥΜΑΤΙΑ ΜΕ ΑΓΡΟΤΙΚΟ ΣΤΟ
ΙΑΤΡΕΙΟ ΤΗΣ ΦΟΛΕΓΑΝΔΡΟΥ

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 548.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μόνο θλίψη και οργή προκαλούν οι φωτογρα
φίες που έκαναν τον γύρο του διαδικτύου, στις 
οποίες απεικονίζεται μια τραυματίας, που χρει
άστηκε να μεταφερθεί στο ιατρείο της Φολε
γάνδρου, να είναι φορτωμένη σαν... σακί πά
νω στην καρότσα αγροτικού οχήματος εν έτει 
2020!
Σύμφωνα με το σάιτ cyclades24.gr, που δημοσίευ
σε τις εικόνες, κατά τη διάρκεια της μεταφοράς της 
τραυματισμένης γυναίκας στο ιατρείο, το ασθενο
φόρο παρουσίασε μηχανική βλάβη, με συνέπεια 
να ακινητοποιηθεί στη μέση του δρόμου. Καθώς,

λοιπόν, δεν υπήρχε άλλο όχημα για τη μεταφορά 
ασθενών στο ιατρικό κέντρο, ντόπιοι ανέλαβαν να 
επιβιβάσουν την άτυχη γυναίκα σε ένα αγροτικό 
φορτηγάκι! Μάλιστα, στη συνέχεια έγινε προσω
ρινή «επίταξη» και δεύτερου ιδιωτικού οχήματος, 
προκειμένου να μεταφερθεί η τραυματίας σε νο
σοκομείο της Σαντορίνης!

osilvds
«Το περιστατικό καταδεικνύει την ανάγκη ανανέωσης 
του επικίνδυνου και πεπαλαιωμένου στόλου ασθενο
φόρων του ΕΚΑΒ. Για πολλοστή φορά απευθύνουμε

έκκληση προς τους αρμόδιους φορείς για την εξεύ
ρεση λύσης στο σοβαρό πρόβλημα που αντιμετωπί
ζουμε λόγω έλλειψης ασθενοφόρου στο νησί μας» 
τόνιοε η δήμαρχος Φολεγάνδρου Ευθαλεία Παπα- 
δοπούλου, η οποία εκτελεί και χρέη... οδηγού ασθε
νοφόρου μετά τον τέως δήμαρχο Λεύτερη Βενιό!

«Είναι αδιανόητη η ταλαιπωρία που έχουν υπο- 
στεί ασθενείς και ιατρικό προσωπικό σε ένα όχημα 
χωρίς κανέναν ιατρικό εξοπλισμό με σοβαρά μη
χανικά προβλήματα, όταν “μένει” κατά τη μεταφο
ρά ασθενούς, θέτοντας ακόμη και τη ζωή όλων σε 
κίνδυνο» συμπλήρωσε.

Φ
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1  ΑΝΤΙΓΡΙΠΙΚΑ ΕΜΒΟΛΙΑ Τι έγινε στη Ν. Κορέα
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 32 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 35.29 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΝΤΙΓΡΙΠΙΚΑ ΕΜΒΟΛΙΑ

Τι έγινε 
στη Ν. Κορέα
Έρευνες για τον θάνατο 9 αν
θρώπων, μεταξύ των οποίων 
ένας 17χρονος, την τελευταία 
εβδομάδα στη Νότια Κορέα 
μετά τον εμβολιασμό τους κα
τά της γρίπης. Το πρόγραμμα 
δωρεάν εμβολιασμού για 19 
εκατ. πολίτες ανεστάλη για 
τρεις εβδομάδες, όταν ανακα
λύφθηκε ότι 5 εκατ. παρτίδες 
είχαν εκτεθεί σε θερμοκρα
σίες δωματίου.
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1  Νεκροί από εμβόλιο γρίπης
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 239.07 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νεκροί από 
εμβόλιο γρίπης

■ Εντονη ανησυχία από εννέα θανάτουε 
στη Νότια Κορέα για την ασφάλεια των 
εμβολιασμών. Υπό διερεύνηση τα αίτια

Σ
άλος έχει ξεσπάσει στη 
Νότια Κορέα όπου εν
νέα άνθρωποι κατέ
ληξαν την τελευταία 
εβδομάδα μετά τον εμ
βολιασμό τους κατά της γρίπης, 
προκαλώντας ανησυχία για την 

ασφάλεια του εμβολίου. Οι Αρ
χές προσπάθησαν να κατευνά
σουν τις αντιδράσεις λέγοντας 
ότι είναι πρώιμη η εκτίμηση πως 
οι θάνατοι σχετίζονται με το εμ
βόλιο, μια και η υπόθεση ακόμα 
διερευνάται και βρίσκονται σε 
εξέλιξη οι νεκροτομές των θυ
μάτων.

«Καθίσταται δύσκολο για 
εμάς να εκδώσουμε μια κατηγο
ρηματική ανακοίνωση» δήλωσε 
χθες στη διάρκεια ενημέρωσης 
του Τύπου ο υφυπουργός Υγεί
ας Κιμ Γκανγκ Λιπ για τους θα
νάτους των πολιτών, μεταξύ των 
οποίων είναι ένας 17χρονος και 
ένας 70άρης.

Στην ίδια ενημέρωση, ο δι
ευθυντής της Νοτιοκορεατικής 
Υπηρεσίας Ελέγχου και Πρό
ληψης των Ασθενειών Ζεόνγκ 
Εούν Κιεόνγκ είπε ότι θα διεξα- 
χθεί έρευνα σχετικά με τους θα
νάτους, αλλά ότι η υπηρεσία του

δεν βρίσκει λόγο να αναστείλει 
το πρόγραμμα εμβολιασμών.

Ακόμη ένας λόγος που το 
ζήτημα πήρε τεράστια διάστα
ση στη χώρα είναι το γεγο
νός πως οι θάνατοι σημειώθη
καν λίγες μόλις εβδομάδες μετά

την αναστολή του εθνικού προ
γράμματος εμβολιασμού, καθώς 
5.000.000 παρτίδες που έπρεπε 
να έχουν τοποθετηθεί σε ψυ
γείο είχαν εκτεθεί σε θερμοκρα
σίες δωματίου κατά τη μεταφορά 
τους σε ιατρικές εγκαταστάσεις.

Τον περασμένο μήνα οι Αρ
χές ανακοίνωσαν σχέδια για 
την προμήθεια 20% περισσότε
ρων εμβολίων κατά της γρίπης 
για τον χειμώνα ώστε να εμβο
λιαστούν 30.000.000 άνθρωποι, 
σε μια προσπάθεια να αποφευ
χθεί η υπερφόρτωση του συστή
ματος υγείας εν μέσω της παν
δημίας.

Ενας αξιωματούχος της φαρ
μακευτικής εταιρίας Boryung, 
που προμηθεύει τη Σεούλ με 
εμβόλια, δήλωσε στο Reuters 
ότι η εταιρία έχει ενημερω
θεί για τους φερόμενους θανά
τους αλλά δεν έχει κάποιο άμε
σο σχόλιο.
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1  Αγωνία να μη «λυγίσουν» νοσοκομεία και Εντατικές
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,18,39 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 2105.41 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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1  Αγωνία να μη «λυγίσουν» νοσοκομεία και Εντατικές
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,18,39 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Αγωνία να μη «λυγίσουν» 
νοσοκομεία και Εντατικές
Μια ανάσα από το σημείο να χαθεί κάθε έλεγχος Ερχεται 
«σφιχτό» πλέγμα οριζόντιων, αλλά και στοχευμένων μέτρων 
ώστε η έκρηξη κρουσμάτων να μην εξελιχθεί σε... χείμαρρο

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Τ
ο ένα μετά το άλλο σπάνε τα αρνητικά 
ρεκόρ, με τον ιό SARS-CoV-2 να επιδί
δεται σε ένα ανελέητο «σφυροκόπη- 
μα» μεταδόσεων και κρουσμάτων. Οι ειδικοί 

προειδοποιούν ότι η χώρα εισέρχεται στο πιο 
κρίσιμο στάδιο από την αρχή της επιδημίας, 
απέχοντας μία... ανάσα να χαρακτηριστεί 
η κατάσταση εκτός ελέγχου εάν η έκρηξη 
κρουσμάτων συνεχιστεί τις επόμενες ημέ
ρες με τον ίδιο εφιαλτικό ρυθμό και ενώ ο 
χειμώνας βρίσκεται προ των πυλών.

Την ίδια ώρα το υγειονομικό προσωπικό 
βρίσκεται σε θέση μάχης, καθώς η ραγδαία 
αύξηση κρουσμάτων αναμένεται να απο
τυπωθεί και σε ένα νέο κύμα εισαγωγών 
το επόμενο διάστημα στα νοσοκομεία της 
χώρας. Την ίδια ώρα αγωνία επικρατεί για 
αντίστοιχη αύξηση των διασωληνωμένων 
με χρονχχή... καθυστέρηση 10-14 ημερών, 
που πιθανόν να οδηγήσει τις Εντατικές σε 
συνθήκες «crash test».

Υπό τις πιεστικές αυτές συνθήκες για 
σήμερα το πρωί έχει προγραμματιστεί 
σύσκεψη στο Μαξίμου, κατά την οποία ο 
πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, σε 
«ανοιχτή γραμμή» με τους λοιμωξιολόγους 
και τους επιδημιολόγους, αναμένεται να 
κλειδώσει ένα «σφιχτό» πλέγμα οριζόντιων 
αλλά και στοχευμένων μέτρων ώστε η έκρηξη 
κρουσμάτων να μην εξελυίθεί σε... χείμαρρο.

Στο πλαίσιο αυτό, η νυχτερινή απαγόρευση 
της κυκλοφορίας, η χρήση μάσκας χωρίς 
εξαιρέσεις αλλά και η αύξηση του ποσοστού 
των εργαζομένων που θα εργάζονται εφεξής 
σε καθεστώς τηλεργασίας είναι μερικές από 
τις προτάσεις που φαίνεται να προκρίνονται.

Είναι σημαντικό δε να σημειωθεί ότι η 
εμπιστοσύνη του Πρωθυπουργού στο επιστη
μονικό προσωπικό της χώρας οφείλεται στο 
γεγονός ότι τα αυξημένα αντανακλαστικά που 
έχουν ετπδείξει με την έγκαιρη λήψη μέτρων, 
όταν και όπου χρειάστηκε, απέδωσαν κατά

Η νυχτερινή απαγόρευση της κυκλοφορίας, 
η χρήση μάσκας χωρίς εξαιρέσεις αλλά 

και η αύξηση του ποσοστού
των εργαζομένων που θα εργάζονται εφεξής 

σε καθεστώς τηλεργασίας είναι μερικές 
από us προτάσεις που προκρίνονται

το παρελθόν. Συνεπώς, όπως σημείωναν 
χθες στα «ΝΕΑ» μέλη της Επιτροπής Εμπει
ρογνωμόνων, η έκκληση προς τους πολίτες 
για συλλογική προσπάθεια δεν είναι μια 
μάταιη προσπάθεια αλλά η μοναδική «λύση» 
στο επιδημικό κύμα.

Είμαστε ακόμη στην αρχή
Οπως άλλωστε σημείωνε χθες στα «ΝΕΑ» ο 
καθηγητής Επιδημιολογίας του ΕΚΠΑ και 
μέλος της Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων 
Δημήτρης Παρασκευής, ο αριθμός των χθε
σινών κρουσμάτων μπορεί να προκάλεσε 
ψυχρολουσία στην κοινωνία, παρ' όλα αυτά 
«είμαστε ακόμη στην αρχή και υπάρχουν 
περιθώρια αντίδρασης, υπό την προϋπόθεση 
ότι θα τηρηθούν τα μέτρα και ότι η κοινωνία 
θα ευαισθητοποιηθεί ώστε να περιοριστεί 
το πρόβλημα. Επιπλέον και παρότι ξεπερά- 
σαμε τα 860 κρούσματα, υπάρχουν ακόμη 
Περιφέρειες που παραμένουν στο πράσινο».

Εν τω μεταξύ αύριο Παρασκευή επισκέ
πτεται ο υφυπουργός Πολιτικής Προστασίας 
Νίκος Χαρδαλιάς τη Θεσσαλονίκη που επι- 
σήμως εντάχθηκε στην πορτοκαλί ζώνη του

ΟΙ ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΣΤΙΣ ΗΛΙΚΙΕΣ

Χάρτη Υγειονομιχής Ασφάλειας και Προστα
σίας από τη νόσο COVID-19, με αποτέλεσμα 
οι κάτοικοι της δεύτερης μεγαλύτερης πόλης 
της χώρας να μπαίνουν σε μια νέα καθημε
ρινότητα με αρκετούς περιορισμούς.

Παράλληλα, όπως ανακοίνωσε χθες ο κ. 
Χαρδαλιάς, από αύριο μπαίνει σε «lockdown» 
και η Καστοριά, ενώ στη λίστα των γεωγρα
φικών περιοχών που βρίσκονται στο επίπε
δο «3» αυξημένης επιτήρησης εντάσσονται 
(εκτός από τη Θεσσαλονίκη) η Βοτωτία, η 
Λάρισα και οι Σέρρες (που σημεχωτέον έως 
και την Τετάρτη συμπεριλαμβανόταν στις 
πράσινες ζώνες).

Σε ό,τι δε αφορά τα Ιωάννινα, όπου επίσης 
καταγράφεται βαρύ επιδημιολογικό φορτίο, 
η κατάσταση θα επαναξιολογηθεί από την 
επιστημονική κοινότητα το ερχόμενο Σάβ
βατο, καθώς προς το παρόν παρατηρείται 
σταθεροποίηση.

Εύθραυστη ισορροπία
Σε κάθε περίπτωση, πολιτεία και επιστή
μονες χαρακτηρίζουν την κατάσταση «εύ
θραυστη», χωρίς να κρύβουν την αγωνία 
τους για τις αντοχές του συστήματος Υγείας, 
που αναμένεται να δοκιμαστεί το ερχόμενο 
διάστημα. Και συμφωνούν ότι η λήψη μέτρων 
για τη συγκράτηση του επιδημικού κύματος 
είναι αναγκαία, για να μη «λυγίσουν» τα 
νοσοκομεία.

Υπενθυμίζεται ότι στις αρχές Οκτωβρίου

ο αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονταν 
στις Εντατικές με μηχανική υποστήριξη 
άγγιξε τους 100, αποτελώντας τον υψηλό
τερο αριθμό από την αρχή της πανδημίας. 
Τότε, σήμανε συναγερμός για την πίεση που 
δέχεται το ΕΣΥ, το... παράδοξο όμως ήταν 
ότι η κορύφωση αυτή καταγράφτηκε σε μια 
περίοδο όπου οι επιδημιολόγοι επιβεβαίω
ναν τη σταθεροποίηση των κρουσμάτων.

Παρ’ όλα αυτά, η χρονοκαθυστέρηση 
με την οποία αποτυπώνεται η πορεία της 
πανδημίας στα νοσηλευτικά ιδρύματα δεν 
αποτελεί πλέον πεδίο αιφνιδιασμού. Χθες 
το βράδυ οι νοσηλευόμενοι ήταν 778, εκ των 
οποίων οι 89 διασωληνωμένοι. Οι νέες, δε, 
εισαγωγές στα νοσοκομεία της χώρας δεν 
ξεπέρασαν τις 92, οι υγειονομικοί εντούτοις 
προετοιμάζονται ακόμα και για το χειρότερο 
σενάριο.

Οπως σημειώνει στα «ΝΕΑ» ο αναπλη
ρωτής καθηγητής Πνευμονολογίας της 
Ιατρικής Σχολής του ΕΚΠΑ και υπεύθυνος 
της Μονάδας COVID του νοσοκομείου για 
τη νοσηλεία ήπιων και σοβαρών περιστα
τικών, Γιάννης Καλομενίδης, «παρότι τα 
κρούσματα αυξάνονται δραματικά, στα νο
σοκομεία υπάρχει ένας σταθερός αριθμός 
εισαγωγών. Αυτό οφείλεται στο γεγονός ότι 
η πλειονότητα των διαγνώσεων αφορά νέ
ους, οι οποίοι δεν εκδηλώνουν κατά κανόνα 
σοβαρά συμπτώματα. Επιπλέον, υπάρχουν 
άνθρωποι που προκύπτει ότι είναι θετικοί 
έπειτα από δειγματοληπτικούς ελέγχους 
και συνεπώς διαγιγνώσκονται στην αρχή 
της νόσου. Συνεπώς, υπάρχει πιθανότητα 
να αναπτύξουν συμπτώματα ύστερα από 
δέκα ημέρες».

Είναι σημαντικό δε να σημειωθεί ότι στην 
κλινική του, δυναμικότητας 130 κλινών, 
το 40% παραμένει κενό. «Είμαστε όμως σε 
κατάσταση ετοιμότητας ενώ κάθε εφημερία 
είναι για εμάς μία πρόκληση. Το τελευταίο 
δεκαπενθήμερο υπήρχε μια ομαλότητα στις 
εισαγωγές, όμως είναι δύσκολο να προ- 
βλέψουμε με ποιον τρόπο θα χτυπήσει» 
συμπληρώνει.

Ρεκόρ σε ιεσι και... κρούσματα

Ν
έο κύκλο ανασφάλειας άνοιξε ο χθεσινός αριθμός κρουσμάτων 
που για πρώτη φορά από την αρχή της επιδημίας ξεπέρασε τα 800 
- σκαρφαλώνοντας μάλιστα τα 865. Εξ αυτών τα 331 εντοπίστηκαν 
στην Αττική και τα 185 στη Θεσσαλονίκη, με τους αριθμούς να καταγράφουν 

μια «ισορροπία» στην κατανομή των διαγνώσεων ανάμεσα στις μεγάλες 
πόλεις της χώρας και την περιφέρεια.

Αξίζει εν τουτοις να σημειωθεί ότι εκτός από ρεκόρ κρουσμάτων, κατα- 
γράφηκε και ρεκόρ στη διεξαγωγή τεστ, καθώς σε μία ημέρα άγγιξαν τα 
24.116, με το ποσοστό θετικότητας να κυμαίνεται στο 3,6%.

Ενα εξίσου σημαντικό στοιχείο, σύμφωνα πάντα με τα δεδομένα του ΕΟΔΥ, 
είναι ότι η διάμεση ηλικία των κρουσμάτων κορωνοϊού υπολογίζεται στα 37 
έτη, με τη Θεσσαλονίκη να έχει την πρώτη θέση στις μεταδόσεις στις νεότε
ρες ηλικίες, καθώς η διάμεση ηλικία στη συμπρωτεύουσα είναι στα 28 έτη.

ΑΥΤΟΚΤΟΝΙΑ. Εν τω μεταξύ, θλίψη προκάλεσε η είδηση για τον αιφνίδιο 
θάνατο του ιδιοκτήτη του οίκου ευγηρίας « Νέα Θάλπη», όπου πρόσφατα είχαν 
εντοπιστεί τρία θετικά κρούσματα κορωνοϊού. Σύμφωνα με πληροφορίες, ο 
41χρονος άνδρας, ο οποίος εντοπίστηκε νεκρός στο σπίτι του, έδωσε ο ίδιος 
τέλος στη ζωή του.
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1  Αγωνία να μη «λυγίσουν» νοσοκομεία και Εντατικές
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,18,39 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

ΔΟΚΙΜΗ ΕΜΒΟΛΙΟΥ

Εχασε τη ζωή του 
εθελοντής

Evas από tous εθελοντέε που συμμετείχε στην κλινική δοκιμή του εμβολίου 
που παρασκευάζουν η εταιρεία AstraZeneca και το Πανεπιστήμιο ms Οξφόρ
δης για την Covid-19 απεΒίωσε, σύμφωνα με ανακοίνωση ms υγειονομικός 
υπηρεσίαβ Anvisa ms Βραζιλίαε. Το Πανεπιστήμιο του Σάο Πάολο, το οποίο 
βοηθά στον συντονισμό ms τρίτηε cpdons των κλινικών δοκιμών, διευκρινίζει ότι

το θύμα ήταν Βραζιλιάνοε. Η υγειονομική υπηρεσία, ωστόσο, δεν διευκρίνισε 
εάν ο άτυχοβ εθελοντήε είχε πάρει το εμβόλιο ή εικονικό φάρμακο, την ώρα 
που το περιστατικό βρίσκεται ακόμα υπό έρευνα. Σύμφωνα με ανακοίνωση 
του Πανεπιστημίου Tns Οξφόρδηε, δεν προκύπτουν θέματα ασφάλειαε των 
δοκιμών, οι οποίεε - όπωε τονίστηκε - θα συνεχιστούν κανονικά.

«
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Τα σχολεία παίζουν μικρό ρόλο στη διάδοση του ιού
ΤΟΥ ΠΕΡΙΚΛΗ ΔΗΜΗΤΡΟΛΟΠΟΥΛΟΥ

Ο
 ιός εξαπλώνεται με ταχύτητα και 
σε πολλά μέρη του κόσμου λαμβά- 
νονται νέα περιοριστικά μέτρα, ενώ 

η κρισιμότητα της κατάστασης επέβαλε 
τη διεξαγωγή στις 29 Οκτωβρίου έκτακτης 
τηλε-Συνόδου Κορυφής της ΕΕ με θέμα την 
πανδημία. Όπως όμως δείχνουν έρευνες, 
το κλείσιμο των σχολείων θα είχε ελάχιστη 
συμβολή στον περιορισμό της πανδημίας. 
Όπως αναφέρουν οι Φαϊνάνσιαλ Τάιμς, οι 
μελέτες αυτές πραγματοποιήθηκαν στη 
Γερμανία και τη Νορβηγία, ενώ στο ίδιο 
συμπέρασμα κατέληξαν και μελέτες διε
θνών οργανισμών. Κι ενώ στη Γερμανία ο 
πρωθυπουργός του κρατιδίου της Βαυαρίας 
εκφράζει φόβους πως θα χαθεί ο έλεγχος, ο 
υπουργός Οικογένειας της ομοσπονδιακής 
κυβέρνησης χαιρέτησε τα ευρήματα έρευνας 
σύμφωνα με την οποία «τα παιδιά δεν είναι 
πηγές υπερμετάδοσης του ιου».

Η γερμανική έρευνα περιλαμβάνει μια 
ανάλυση του οικονομικού ινστιτούτου ILE 
σύμφωνα με την οποία ο αριθμός των νέων 
κρουσμάτων στη χώρα δεν αυξήθηκε όταν 
άνοιξαν τα σχολεία μετά τις καλοκαιρινές 
διακοπές. Αλλο στοιχείο δείχνει πως τα επι
βεβαιωμένα κρούσματα μειώνονται σταδι
ακά στα γερμανικά κρατίδια που άνοιξαν 
τα σχολεία, αντίθετα από εκείνα που παρέ- 
μειναν ανοικτά. Οχι πάντως πως τα σχολεία 
είναι απρόσβλητα στον ιό. Στη Βρετανία, 
για παράδειγμα, στο 46% των σχολείων της 
δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης έχει μπει του
λάχιστον ένας μαθητής σε καραντίνα εξαι- 
τίας της πιθανής επαφής του με υποψήφιο 
κρούσμα. Από την άλλη πλευρά, στην ίδια 
τη Γερμανία, και στο κρατίδιο της Βόρειας 
Ρηνανίας Βεστφαλίας, προσβλήθηκε από

τον ιό το 0,04% των μαθητών, ενώ ελαφρώς 
πιο ανεβασμένο είναι το ποσοστό αυτό στο 
Βερολίνο, όπου νόσησε το 0,07%.

Οι γερμανοί ερευνητές αποδίδουν τα 
χαμηλά ποσοστά μόλυνσης στα μέτρα που 
λαμβάνονται στα γερμανικά σχολεία, όπως 
είναι η υποχρεωτική χρήση μάσκας, οι μι
κρές τάξεις, η διενέργεια ράπιντ τεστ και 
το κλείσιμο μιας τάξης σε περίπτωση που 
βρεθεί κάποιος μαθητής ή εκπαιδευτικός 
θετικός στον ιό. Οι έρευνες που πραγμα
τοποιήθηκαν στη Νορβηγία έδειξαν πως 
στις περισσότερες περιπτώσεις τα παιδιά 
επιμολυνθηκαν από ενηλίκους στο οικογε

νειακό τους περιβάλλον παρά από άλλους 
συμμαθητές τους στο σχολείο.

Στο μεταξύ η πρώτη ευρωπαϊκή χώρα 
που ξεπερνά το ένα εκατομμύριο κρούσμα
τα κορωνοϊού έγινε χθες η Ισπανία, μόλις 
έξι εβδομάδες αφότου είχε γίνει η πρώτη 
ευρωπαϊκή χώρα που ξεπέρασε τα 500.000 
κρούσματα.

Παράλληλα θετικός στον κορωνοϊό βρέθη
κε ο γερμανός υπουργός Υγείας Γενς Σπαν, 
όπως ανακοινώθηκε χθες. Ο Σπαν βρίσκε
ται σε καραντίνα στο σπίτι του, ενώ μέχρι 
στιγμής έχει παρουσιάσει μόνο συμπτώματα 
κρυολογήματος.
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ΑΜΕΣΑ ΝΕΑ ΜΕΤΡΑ
Οκτακόσια εξήντα πέντε (865) επιβεβαιωμένα κρούσματα Covid-19 
χθες. Σε μόλις 24 ώρες, λοιπόν, τα «εφιαλτικά σενάρια», τα οποία 
λοιμωξιολόνοι, κυβέρνηση, κοινωνία και Τύπος ξόρκιζαν από τον 
Μάρτιο - όταν η Ελλάδα προστέθηκε στο κλαμπ των κρατών που... 
ευδοκιμεί ο κορωνοϊός - έγιναν πραγματικότητα. Και τώρα τι κά
νουμε, αναρωτιέται σύσσωμη η χώρα, μιας και το ενδεχόμενο ενός 
σκληρού lockdown φαντάζει πλέον αναπόφευκτο. Πώς, όμως, από 
την «υποδειγματική διαχείριση του πρώτου πανδημικού κύματος» 
φτάσαμε σε αριθμούς κρουσμάτων που θυμίζουν... Λομβαρδία;
Η απάντηση στο παραπάνω ερώτημα θα μπορούσε, ενδεχομένως, 
να λύσει τον γρίφο της επόμενης ημέρας, σε ό,τι αφορά τα βήματα 
για την αποφυγή περαιτέρω εμβάθυνσης της υγειονομικής κρίσης. 
Το παιχνίδι δεν έχει χαθεί ακόμα. Αρκεί τα νέα μέτρα να ανακοινω
θούν άμεσα και να είναι οριζόντια - αυστηρά.

ΑΓΓΕΛΟΣ ΣΚΟΡΔΑΣ

ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΜΕΤΡΩΝ

Εμφαση 
σε ελέγχους 
και πρόστιμα
ΤΗΣ ΕΛΕΝΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΔΗΜΟΥ

Τ
ην εργαλειοθήκη των περιοριστικών μέ
τρων επιστρατεύει εσπευσμένα το Μα- 
ξίμου μπροστά στα διαδοχικά αρνητικά» 
ρεκόρ κρουσμάτων και σκοπεύει να «κλειδώσει» 

άμεσα αποφάσεις, οι οποίες είναι βέβαιο ότι θα 
αφορούν και την Αττική. Στο πρωθυπουργικό 
γραφείο είναι ειλημμένη η απόφαση γϊα αυστη- 
ροποίηση σε όλα τα επίπεδα, την ίδια στιγμή 
που ο Κυριάκος Μητσοτάκης ζητεί κινητοποί
ηση και πρωτοβουλίες από όλες τις αρμόδιες 
υπηρεσίες - από την Ελληνική και την Δημοτική 
Αστυνομία μέχρι τους τοπικούς άρχοντες και 
τα κλιμάκια της Εθνικής Αρχής Διαφάνειας - 
για την ανακοπή του ρυθμού διασποράς ανά 
τη χώρα. Στην ίδια κατεύθυνση δεν θα πρέπει 
να αποκλείεται προσεχώς και νέο μήνυμα του 
Κυριάκου Μητσοτάκη απευθείας προς τους πο
λίτες στο πρότυπο που έχει ακολουθήσει μέχρι* 
σήμερα, δεδομένης της διάχυτης ανησυχίας, ενώ 
σε ευρωπαϊκό επίπεδο δρομολογείται έκτακτη 
τηλεδιάσκεψη των 27 ηγετών.

Τον «συναγερμό» που ηχεί στην κυβέρνηση και 
τις υγειονομικές αρχές, με κυρίαρχη αγωνία τον 
κίνδυνο κατακόρυφης αύξησης της πίεσης στο 
σύστημα Υγείας, πιστοποιεί το σερί συσκέψεων 
του Πρωθυπουργού με τους εξ απορρήτων του, 
τους αρμόδιους υπουργούς και τους επιστήμο
νες. Εκτάκτως θα συνεδριάσουν σήμερα ο Μη
τσοτάκης και οι λοψωξιολόγοι για επισκόπηση 
των δεδομένων, ενώ έγκυρες πηγές αναφέρουν 
ότι διευρυμένη σύσκεψη υπήρξε και χθες στο 
Μαξίμου, απόντοςτου Πρωθυπουργού ο οποίος 
βρισκόταν στην Κύπρο. Οι εξ απορρήτων του*- 
Μητσοτάκη μαζί με τους επικεφαλής αρμόδιων 
μηχανισμών (ΕΛ.ΑΣ., Εθνική Αρχή Διαφάνει
ας κ.ά.) έθεσαν επί τάπητος, σύμφωνα με τις 
ίδιες πηγές, «ένα πολύ αυστηρό πρόγραμμα 
ελέγχων με συνδυασμό κλιμακίων σχεδόν σε 
όλη τη χώρα». Και αυτό γιατί, δεδομένων των 
καταγγελιών που φτάνουν στην κυβέρνηση για 
παραβιάσεις των περιορισμών, όπως του ωρα
ρίου σε καταστήματα ή και της χρήσης μάσκας 
σε κλειστούς χώρους, το Μαξίμου εξακολουθεί 
να θεωρεί την πιστή τήρηση των μέτρων χωρίς 
αστερίσκους ως βασικό «κλειδί» για τη διαχείρισή 
της κατάστασης.

Αυτό σημαίνει ότι από την κυβέρνηση θα δώ
σουν έμφαση στις επόμενες ημέρες στους ελέγ- . 
χους και στα πρόστιμα, χωρίς αυτό να αναιρεί 
την εξέταση νέων μέτρων. «Εχουμε εικόνα για 
πλημμελή εφαρμογή των μέτρων και μάλιστα για 
συγκεκριμένες εστίες μετάδοσης σε περιοχές 
της χώρας. Αυτά πρέπει να σταματήσουν άμεσα» 
λένε πηγές της κυβέρνησης. Πέραν εξάλλου 
των τοπικών lockdown (όπως σε Κοζάνη και 
Καστοριά), το «χαρτί» της επέκτασης των περι
ορισμών έχει κατά τις πληροφορίες τραβηχτεί 
από το συρτάρι ήδη από προχθές, στην έκτακτη 
σύσκεψη του Μητσοτάκη με τους αρμόδιους 
υπουργούς, τον καθηγητή Σωτήρη Τσιόδρα και 
τον πρόεδρο του ΕΟΔΥ Παναγιώτη Αρκουμανέα. 
Τότε συζητήθηκε ουσιαστικά το πότε και κυρίως* 
το ποια επιπλέον μέτρα θα πρέπει να «κουμπώ
σουν» στις «πορτοκαλί» ζώνες, όπως η Αττική.
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1  ΠΑΡΤΕ ΜΕΤΡΑ ΤΩΡΑ!
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία
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22-10-2020

Επιφάνεια: 2493.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΚΤΟΞΕΥΣΗ ΤΩΝ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ - ΕΣΤΙΕΣ ΥΠΕΡΜΕΤΑΔΟΣΗΣ ΟΙ ΧΩΡΟΙ ΔΟΥΛΕΙΑΣ

ΠΑΡΤΕ ΜΕΤΡΑ ΤΩΡΑ!
Τέρμα στη θυσία της υγείας του λαού
για τις «αντοχές

ΜΕΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ 
ΚΑΙ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ 
ΣΤΟΥΣ ΧΟΡΟΥΣ 

ΔΟΥΛΕΙΑ!
ΚΑΙ ΣΤΑ ΜΕΣΑ HOHOYnem 

ΜΑΖΙΚΗΣ ηΥΑΠΕΡΓίιι
ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ. δι«ΑΙΩΗαπ

ΚΑΤΑΡΓΗΕη
Τ°ΥΝΟΜΟΥ

ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ 
ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ 

ΑΠΑΓΟΡΕΥΣΗΣ ΤΟΝ 
ΔΙΑΔΗΛΩΣΕΩΝ, ΤΟΥ
ΟΜΟΥ ΠΕΡΙΟΡΙΣΜΟΥ 
ΤΟΥ ΑΠΕΡΓΙΑΚΟΥ 

ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΟΣ.
Γ'Ή

της οικονομίας»
ν ΚΚΕ: Αυτό που προεχει είναι η δημόσια υγεία και 
οι αντοχές του λαού, που εξαντλούνται καθημερινά
V Η κυβέρνηση να πάρει τώρα όλα τα απαραίτητα 
μέτρα στο δημόσιο σύστημα Υγείας, στα σχολεία, 
στους χώρους δουλειάς, στα μέσα μεταφοράς
Η ραγδαία αύξηση των εξακριβωμένων κρουσμάτων, που χτες έφτασαν 
τα 865, και τα καθημερινά αρνητικά ρεκόρ είναι αναμενόμενη εξέλιξη, 
από τη στιγμή που η κυβέρνηση αποφάσισε να θυσιάσει τα μέτρα για 
την υγεία του λαού στο βωμό των λεγάμενων «αντοχών της οικονομί
ας», που δεν είναι άλλες από τις απαιτήσεις του κεφαλαίου

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ΣΕΛ. 8 - 9
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8

Εστίες υπερμετάδοσης ολοένα 
και περισσότεροι χώροι δουλειάς
Τα ...πρωτόκολλα της εργοδοσίας στα μέτρα πρόληψης και στη διαχείριση των κρουσμάτων, 
με την ανοχή του κράτους, έχουν μετατρέψει σε υγειονομικές βόμβες 
μεγάλα εργοστάσια, καταστήματα και άλλες επιχειρήσεις

Σ
ε εστίες υπερμετάδοσης μετατρέπονται ο
λοένα και περισσότεροι μεγάλοι χώροι δου
λειάς, ενώ και εκεί που δεν έχουν εμφανιστεί 
ακόμα κρούσματα, εργαζόμενοι και σωματεία 
καταγγέλλουν τεράστιες ελλείψεις σε μέτρα προ
στασίας, με την ανοχή του κράτους και των ελε

γκτικών μηχανισμών του, που σε συνδυασμό με 
την άθλια κατάσταση στα Μέσα Μαζικής Μετα
φοράς εκθέτουν τους εργαζόμενους στον κίνδυ
νο του κορονοϊού.

Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η περι
οχή της Στερεός Ελλάδας, με τη Βοιωτία να ε
ντάσσεται στο επίπεδο επικινδυνότητας 3, καθώς 
τις τελευταίες 10 μέρες έχει καταγράψει τα μισά 
σχεδόν από το σύνολο των κρουσμάτων στη συ
γκεκριμένη Περιφέρεια τους τελευταίους 7,5 μή
νες! Η πλειοψηφία των κρουσμάτων αφορά κυ
ρίως χώρους δουλειάς με μεγάλο συγχρωτισμό 
εργαζομένων, όπως τα 18 συνολικά κρούσμα
τα σε εκκοκκιστήριο της Λιβαδειάς, καθώς και 
το πτηνοσφαγείο στη Χαλκίδα, όπου, μαζί με τα 
δύο νέα κρούσματα που βεβαιώθηκαν χτες, ο συνολικός αριθμός α
νέρχεται επίσης σε 18.

Σοβαρά ερωτήματα προκύπτουν για τα μέτρα προστασίας και 
πρόληψης, τόσο πριν όσο και μετά τον εντοπισμό κάποιου κρού
σματος. Σε ανακοίνωσή του με αφορμή τα κρούσματα στο πτηνο- 
σφαγείο «Αγγελάκης ΑΕ», το Συνδικάτο Εργαζομένων Τροφίμων 
και Ποτών Εύβοιας τονίζει τον κίνδυνο να αποτελόσουν οι εργασι
ακοί χώροι εστίες διασποράς του ιού. Απαιτεί τη λήψη των απαραί
τητων μέτρων καθώς και τη στελέχωση του Νοσοκομείου Χαλκίδας 
και των Κέντρων Υγείας της περιοχής.

Μεγάλη ανησυχία προκαλούν όμως και τα κρούσματα που πλη
θαίνουν σε μεγάλα εργοστάσια στις βιομηχανικές περιοχές Θήβας, 
Οινοφύτων - Σχηματαρίου, σε εργοστάσια της Φθιώτιδας, αλλά 
και σε σχολικές μονάδες, σε δομές φιλοξενίας προσφύγων, δημό
σιες υπηρεσίες, σε σούπερ μάρκετ. Κρούσματα εντοπίστηκαν επί
σης σε αστυνομικούς της Φθιώτιδας, σε στρατιωτικό που υπηρετεί 
σε μονάδα της ανατολικής Φθιώτιδας καθώς και σε γιατρό του Νο
σοκομείου Λαμίας.

Τις ευθύνες της κυβέρνησης, που «ενώ είχε όλο το χρόνο στη δι
άθεσή της δεν ενίσχυσε ούτε στο ελάχιστο τις δομές Υγείας πανελ
λαδικά αλλά και στη Φθιώτιδα», τονίζει μεταξύ άλλων σε ανακοίνω
σή της η ΤΕ Φθιώτιδας του ΚΚΕ.

Στα Γιάννενα
Μεγάλη και ανησυχητική παραμένει η διασπορά του κορονοϊού 

και σε ολόκληρο το νομό Ιωαννίνων. Σημειώνεται ότι το Σωματείο 
Ιδιωτικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων καταγγέλλει την αλυσίδα ΙΚΕΑ, 
που επιχείρησε να αποκρύψει κρούσμα σε εργαζόμενο στο κατά
στημα της πόλης. «Καμία επίσημη και καθολική ενημέρωση δεν υ
πήρξε στους εργαζόμενους, ούτε για τα μέτρα που λήφθηκαν από 
τη μεριά της εργοδοσίας (απολύμανση, ιχνηλάτηση κ.τ.λ.)», επιση
μαίνει η ανακοίνωση, αναδεικνύοντας ότι «αποτελεί μπούσουλα για 
τους μεγαλοεπιχειρηματίες του κλάδου» η παραπάνω τακτική, με 
τις πλάτες της κυβέρνησης.

θυμίζουμε ότι κάτω από το βάρος των καταγγελιών των εργατικών 
σωματείων, η Περιφέρεια Ηπείρου ανακοίνωσε «εκτεταμένους μο
ριακούς ελέγχους και λήψη πρόσθετων μέτρων σε επιχείρηση στην 
οποία εργαζόμενοι εντοπίστηκαν θετικοί στον κορονοϊό». Στην ανα
κοίνωση - ομολογία ενοχής που εξέδωσε, αναγκάζεται να αναφερ
θεί στη'μεγαλοεργοδοσία χωρίς να την κατονομάζει, σημειώνοντας

ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΟΙ

Κινητοποίηση σήμερα στη Θεσσαλονίκη

ότι «η διενέργεια rapid test θα πρέπει να γίνεται από πιστοποιημένα 
εργαστήρια με υπεύθυνους γιατρούς», ως «επισήμανση» για τις πρα
κτικές εργοδοτών να διενεργούν ελέγχους σε εργαζομένους τους, 
χωρίς να διασφαλίζεται ο έλεγχός τους από δημόσια αρχή.

Στην Αττική
Τα ...πρωτόκολλα της εργοδοσίας για τη διαχείριση των κρουσμά

των κορονοϊού που επιβεβαιώθηκαν στις εγκαταστάσεις της επιχεί
ρησης «ΜΕΤΑΧΑ» στην περιοχή της Κάτω Κηφισιάς καταγγέλλει 
το Συνδικάτο Εργαζομένων Γάλακτος, Τροφίμων και Ποτών Ατ
τικής. Η συγκεκριμένη επιχείρηση «προστίθεται στη μακρά λίστα 
των χώρων δουλειάς όπου εργαζόμενοι νοσούν από την Covid-19», 
σημειώνει το Συνδικάτο και υπογραμμίζει ότι τα εργοστάσια του 
κλάδου «έχουν μετατραπεί σε εστίες υπερμετάδοσης του ιού σε 
όλη την Ελλάδα», με ευθύνη της κυβέρνησης και της εργοδοσίας.

Στη συγκεκριμένη περίπτωση, η εργοδοσία δεν πήρε «κανένα 
προληπτικό μέτρο για την προστασία των εργαζομένων, την απο
φυγή συγχρωτισμού στους χώρους του εργοστασίου καθώς και 
στη μεταφορά με πούλμαν».

Αλλά και μετά την εμφάνιση των δύο κρουσμάτων, δεν προχώ
ρησε στις απαραίτητες ενέργειες «για να διασφαλίσει την υγεία 
των εργαζομένων της και ότι δεν θα υπάρξει περαιτέρω μετάδο
ση του ιού». Ετσι, «όσοι εργαζόμενοι έκαναν τεστ συνέχισαν να 
δουλεύουν κανονικά (!) πριν βγουν τα αποτελέσματα», ενώ «ούτε 
προχώρησε σε απολύμανση σε όλες τις εγκαταστάσεις, όπως α
παιτείται για τη διασφάλιση της δημόσιας υγείας».

Το Συνδικάτο διεκδικεί: Λήψη όλων των απαραίτητων μέτρων 
στο εργοστάσιο. Μαζικά επαναλαμβανόμενα τεστ σε όλο το προ
σωπικό - Συνεχείς απολυμάνσεις. Να μη χαθεί ούτε 1 ευρώ για 
τους εργαζόμενους που μπαίνουν σε καραντίνα. Ούτε μια απλή
ρωτη υπερωρία. Περισσότερα πούλμαν για ασφαλή μεταφορά των 
εργαζομένων από και προς την εταιρεία. Ενίσχυση του δημόσιου 
συστήματος Υγείας.

Αντίστοιχα, στην εταιρεία «Mellon», το Σωματείο Εργαζομένων 
εκφράζει την ανησυχία του για την απουσία μέτρων από την εργο
δοσία, μετά την επιβεβαίωση κρουσμάτων κορονοϊού σε συνεργα- 
ζόμενο γραφείο της εταιρείας. Μετά την επιβεβαίωση 5 κρουσμά
των, σε ένα τμήμα 15 ατόμων, η εργοδοσία αρκέστηκε να κατηγο
ρήσει το Σωματείο ότι «δημιουργεί κλίμα ανασφάλειας και φόβο»

και να κουνήσει το δάχτυλο στους εργαζόμενους 
για τη χρήση της μάσκας, την ίδια στιγμή που «θε
ωρεί περιττό να παρέχει δωρεάν και με επάρκεια» 
μάσκες μιας χρήσης.

Για τους εργαζόμενους που βρέθηκαν θετικοί 
στον ιό «διέγνωσε» ότι «κόλλησαν όλοι στο διάλειμ
μα επειδή δεν πρόσεχαν», ενώ ο χώρος και ο χρό
νος του διαλείμματος είναι κοινοί για τους εργαζό
μενους που είναι υποχρεωμένοι να τρώνε αποκλει
στικά και μόνο σε αυτόν και να φροντίζουν οι ίδιοι 
για την καθαριότητα. Οσον αφορά το αίτημα του 
Σωματείου να γίνονται τεστ με ευθύνη της εταιρεί
ας, η εργοδοσία ισχυρίζεται ότι «είναι ευθύνη του 
καθενός και του γιατρού του πότε και αν θα κάνει 
το τεστ». Αντιστρέφοντας, τέλος, την πραγματικό
τητα έφτασαν στο σημείο να υπονοούν ότι το Σω
ματείο στοχοποιεί τους εργαζόμενους που βρέθη
καν θετικοί επειδή ζητά ενημέρωση για τον αριθμό 
των κρουσμάτων!

Στη Δυτική Μακεδονία
Στην περιοχή της Δυτικής Μακεδονίας, το Σωματείο Εργατοτε- 

χνιτών και Εργαζομένων στην Ενέργεια (ΣΕΕΕΝ) καταγγέλλει ότι 
η ΔΕΗ ΑΕ, ακολουθώντας το σκεπτικό της κυβέρνησης, προβάλλει 
την «ατομική ευθύνη» των εργαζομένων, την ίδια ώρα που υπάρχει 
έλλειψη στους χώρους δουλειάς από μέτρα ατομικής προστασίας, 
όπως μάσκες, απολυμαντικά χώρου, αντισηπτικά κ.λπ., ενώ διαγνω
στικά τεστ δεν γίνονται σε όλους τους εργαζόμενους.

«Μέσα σε όλα αυτά», προσθέτει η ανακοίνωση, «συνεχίζει να μην 
κάνει προσλήψεις σε μόνιμο ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό 
στους σταθμούς και τα ορυχεία. Τα αποτελέσματα όλων αυτών των 
ελλείψεων είναι να αυξάνονται τα προβλήματα στους χώρους δου
λειάς άρα και τα κρούσματα της πανδημίας. Εκτός από τα παραπά
νω έρχεται να επιβαρύνει ακόμα περισσότερο την κατάσταση το ό
τι δεν υπάρχει απογευματινή βάρδια υγειονομικών στο ορυχείο της 
Καρδιάς και στα σκληρά του Νότιου Πεδίου».

Καλώντας σε παράσταση διαμαρτυρίας στο διοικητήριο (ΛΚΔΜ) 
αύριο, Παρασκευή, στις 8 π.μ., το ΣΕΕΕΝ διεκδικεί τη διενέργεια ε
παναλαμβανόμενων τεστ σε όλους τους εργαζόμενους στους σταθ
μούς και στα ορυχεία, ανεξαρτήτως εργασιακών σχέσεων (μόνιμοι, 
εργολαβικοί δμηνίτες) με ευθύνη της ΔΕΗ ΑΕ, την κάλυψη όλων των 
ορυχείων και των σταθμών με το απαραίτητο υγειονομικό προσωπι
κό και την 24ωρη λειτουργία του κάθε ιατρείου, την εξασφάλιση χα
μηλού ποσοστού πληρότητας στα μέσα μεταφοράς των εργαζομέ
νων από και προς τα ορυχεία και τους σταθμούς, μέτρα για την τή
ρηση των αποστάσεων στους χώρους δουλειάς και στα γραφεία στη 
ΔΕΗ, όπως και τη λειτουργία των επιτροπών υγιεινής και ασφάλει
ας στους χώρους της ΔΕΗ.

Με «σβηστή μηχανή» 
οι ελεγκτικοί μηχανισμοί

Τέλος, εκθέτοντας τον υπουργό Εργασίας για τις αερολογίες και 
τα ψέματα ότι «η παρουσία του ΣΕΠΕ στους χώρους απασχόλησης 
των εργαζομένων υπήρξε αισθητή και καθολική», το Σωματείο Ερ
γαζομένων στην επιχείρηση «ΣΕΛΕΚΤ ΣΕΡΒΙΣ ΠΑΡΤΝΕΡ ΕΣΤΙΑ
ΤΟΡΙΑ ΕΛΛΑΣ ΑΕ» νομού Αττικής καταγγέλλει ότι στα τέλη Ιούλη 
ζήτησε τη διενέργεια ελέγχου από την Επιθεώρηση Εργασίας «πα
ρουσία εκπροσώπου του σωματείου, για τους άθλιους όρους εργα
σίας», αλλά η ανταπόκριση ήταν κάθε άλλο παρά άμεση.

Συγκεκριμένα, η Επιθεώρηση Εργασίας επικοινώνησε δύο μήνες 
μετά, αρχές Οκτώβρη, για να πει στο σωματείο ότι δεν μπορεί να συ
στήσει κλιμάκιο για έλεγχο «λόγω κρουσμάτων στην υπηρεσία του 
υπουργείου και ότι θα διενεργήσει τον έλεγχο τηλεφωνικά»! Και ό
χι μόνο αυτό, αλλά κάλυψε προκαταβολικά και την εργοδοσία για 
τον τρόπο που διαχειρίζεται το μέτρο της αναστολής συμβάσεων.

Ακολούθως, καταγγέλλει το σωματείο, η Επιθεώρηση Εργασίας 
«μας "παρέδωσε" μαθήματα για το πώς πρέπει να είμαστε σε συ
νεννόηση με την εργοδοσία πάντα και να συναινούμε σε όσα λέει, 
για να υπάρχει "εργασιακή ειρήνη" στο χώρο, ενώ τόνισε ότι σε ένα 
χώρο όπως το αεροδρόμιο δεν θα έπρεπε να έχουμε την απαίτηση 
να παίρνουμε άδειες π.χ. τον Αύγουστο, αφού έχει "πολλή κίνηση 
και πολλή δουλειά". Αλλωστε, όπως μας είπε, "όλοι ξέραμε πού πά
με να δουλέψουμε...!" (...)». «Αποδεικνύεται για ακόμη μία φορά πως 
το υπουργείο Εργασίας κάνει πλάτες στους εργοδότες», καταγγέλ
λει το σωματείο και καλεί τους εργαζόμενους σε σύσκεψη το Σάβ
βατο 24 Οκτώβρη, στις 5 μ.μ., στη Λούτσα (Σπετσών 9).

Αγωνιστική κινητοποίηση οργανώνουν σήμερα Πέμπτη οι Συνεργαζόμενες Συνταξιουχικές Οργανώσεις στη Θεσσαλονίκη, στις 11 
π.μ., στο Αγαλμα Βενιζέλου. Στην κινητοποίηση θα πάρουν μέρος συνταξιούχοι από τη Θεσσαλονίκη, την Πιερία, το Κιλκίς και τη Χαλκιδική.

Χτες Τετάρτη, πραγματοποιήθηκε ανοιχτή σύσκεψη των συνταξιούχων στην Κατερίνη. Εξω από το Εργατικό Κέντρο, που έχει βάλει «λου- 
κέτο» με απόφαση του εργοδοτικού συνδικαλισμού και με πρόσχημα την πανδημία, πετώντας έξω τις ζωντανές δυνάμεις του κινήματος, 
οι συνταξιούχοι έδειξαν για άλλη μια φορά ότι θα παραμένουν στην πρώτη γραμμή του αγώνα κόντρα σε κάθε προσπάθεια υπονόμευσης.

Στη σύσκεψη μίλησε ο Δήμος Κουμπούρης, πρόεδρος της Ομοσπονδίας Συνταξιούχων ΙΚΑ. Αναδείχθηκε η ανάγκη κλιμάκωσης του α
γώνα ενάντια στις περικοπές στις κύριες και επικουρικές συντάξεις, στα Δώρα, στο ΕΚΑΣ, αλλά και μέτρα για την προστασία της υγείας με 
κάλυψη των ελλείψεων σε νοσοκομεία, ΚΥ, όλες τις δημόσιες δομές Υγείας, με υλικά, κρεβάτια, γιατρούς, νοσηλευτές και λοιπό προσωπικό.
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ΠΑΝΔΗΜΙΑ!ν
ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Τεράστιες κυβερνητικές ευθύνες 
για την εκρηκτική κατάσταση...
...κι ενώ επιβεβαιώνεται ότι τα δύσκολα είναι μπροστά

9
Αγώνας για τπν υγεία κογ

| Νέο αρνητικό ρεκόρ 
με άλμα στα 865 
νέα κρούσματα

Π
αράλληλα με την κα
θημερινή εκτόξευση 
των κρουσμάτων κο- 
ρονοϊού και την επι
δείνωση όλων των σχετικών 
δεικτών υγείας, εξαιτίας της 

πολιτικής που ακολούθησε 
η κυβέρνηση για την υπη
ρέτηση των κερδών του κε
φαλαίου, οι τεράστιες κυ
βερνητικές ευθύνες απο- 
τυπώνονται και στην εκρη
κτική κατάσταση που έχει 
διαμορφωθεί στα δημόσια 
νοσοκομεία και τις άλλες 
δημόσιες μονάδες Υγεί
ας, ενώ επιβεβαιώνεται ότι 
τα δύσκολα είναι μπροστά.

Εδώ και 8 μήνες, από την """**™™™’**"
πρώτη στιγμή εμφάνισης 
της πανδημίας, οι εργαζόμενοι στα δημόσια νο
σοκομεία, μαζί με εκατοντάδες συνδικάτα και 
φορείς, εκπέμπουν σήμα κινδύνου και διεκδικούν 
μέτρα ουσιαστικής θωράκισης, μαζικές προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού και μονιμοποίηση των 
χιλιάδων συμβασιούχων για να αντιμετωπιστούν οι 
τεράστιες ελλείψεις, επάρκεια σε Μέσα Ατομικής 
Προστασίας και μέτρα πρόληψης για την αποφυ
γή της διασποράς, άνοιγμα και πραγματική στελέ- 
χωση των πολλών εκατοντάδων κλινών ΜΕΘ που 
έχει ανάγκη η χώρα, αποφασιστική ενίσχυση του 
εξοπλισμού, σχέδιο επίταξης του ιδιωτικού τομέα.

Η κυβέρνηση, με «πυξίδα» τη χρόνια πολιτική ό
λων των κυβερνήσεων που «κοστολογούν» την υ
γεία του λαού με βάση τα κέρδη και τις αξιώσεις 
του κεφαλαίου, δεν ικανοποίησε κανένα από τα 
παραπάνω κρίσιμα αιτήματα, πορεύεται σταθερά 
με «μπαλώματα», ανακύκλωση κλινών, μετακινή
σεις προσωπικού, συμβάσεις με ημερομηνία λή
ξης και αυτές ελάχιστες σε σχέση με τις πραγμα
τικές ελλείψεις...

Αποτέλεσμα είναι η κατάσταση στα δημόσια νο
σοκομεία να έχει επιδεινωθεί ακόμα περισσότερο 
σε σχέση με τον Μάρτη.

Αποκαλυπτική η συνεχής 
αύξηση κρουσμάτων 
σε υγειονομικούς και ασθενείς

Μεταξύ άλλων, κάθε μέρα που περνά, το ένα νο
σοκομείο μετά το άλλο και οι εργαζόμενοι σε αυτά 
χτυπιούνται από τον κορονοϊό, θέτοντας σε κίνδυνο 
εργαζόμενους, ασθενείς, ευπαθείς ομάδες κ.ο.κ.

Οπως καταγγέλλουν τα σωματεία των υγειονο
μικών: Τα Μέσα Ατομικής Προστασίας είναι ανε
παρκή και στα περισσότερα νοσοκομεία δίνονται 
με το σταγονόμετρο. Δεν διενεργούνται τακτικοί - 
επαναληπτικοί έλεγχοι και ιχνηλάτηση στους υγει
ονομικούς, δεν γίνονται τεστ σε όλους τους ασθε
νείς που κάνουν εισαγωγή σε κλινικές νοσοκομεί
ων. Οι μέρες καραντίνας για υγειονομικούς με έκ
θεση σε κρούσματα έχουν μειωθεί σε 7 αντί για 14, 
άλλες φορές δεν δίνονται καθόλου μέχρι τα κρού
σματα να πολλαπλασιαστούν, τμήματα και κλινικές 
συνεχίζουν την επισφαλή λειτουργία τους ακόμη κι 
αν έχουν κρούσματα. Επιστημονικές οδηγίες και υ
γειονομικά πρωτόκολλα προσαρμόζονται στις συν
θήκες υποστελέχωσης.

Χαρακτηριστικά:
- Σε περίπου 30 αυξήθηκε ο αριθμός των θετι

κών κρουσμάτων στους εργαζόμενους του ΑΧΕΠΑ 
στη Θεσσαλονίκη. Τη Δευτέρα είχαν διαγνωσθεί 10 
κρούσματα στο προσωπικό (διοικητικό, νοσηλευ
τικό και παραϊατρικό). Χτες ξεκίνησε η διενέργεια 
μαζικών rapid test στους εργαζόμενους του νοσο
κομείου, χωρίς ωστόσο κάποιο οργανωμένο σχέ
διο για το πώς θα διασφαλιστεί η διενέργειά τους 
σε όλο το προσωπικό. Σύμφωνα με πληροφορίες, 
μεγάλος αριθμός των κρουσμάτων αφορά διοικη
τικό προσωπικό, ενώ θετικός στον κορονοϊό δια- 
γνώσθηκε και γιατρός της Οφθαλμολογικής κλινι

κής, με αποτέλεσμα την αναβολή των 
χειρουργείων της κλινικής.

- Στο Νοσοκομείο «Παπαγεωργί- 
ου» στη Θεσσαλονίκη διαγνώστηκαν με 
κορονοϊό περίπου 8 εργαζόμενοι, ενώ, 
σύμφωνα με πληροφορίες, την περα
σμένη βδομάδα διαγνώστηκαν με κο- 
ρονοΐό ένας γιατρός και μία νοσηλεύ- 
τρια στο Νοσοκομείο «Παπανικολάου».

- Τα 6 έφτασαν συνολικά τα κρούσμα
τα στο αντικαρκινικό νοσοκομείο «Α
γιος Σάββας» (3 καρκινοπαθείς ασθε
νείς και 3 εργαζόμενοι), ενώ εκκρεμούν 
τα αποτελέσματα για 10 ακόμη ασθε
νείς και 7 εργαζόμενους.

- Στο Νοσοκομείο Πρέβεζας, πριν δύο μέρες 
εμφάνισε συμπτώματα μια νοσηλεύτρια. Η απά
ντηση του ΕΟΔΥ ήταν να μπει σε καραντίνα, αλλά 
να μη γίνει κάποια άλλη ενέργεια. Μετά την πίε
ση των εργαζομένων πραγματοποιήθηκαν τεστ σε 
προσωπικό και ασθενείς, όπου χτες επιβεβαιώθη
καν άλλα 7 κρούσματα (3 σε ασθενείς, 2 σε νοση- 
λεύτριες, 2 σε αποκλειστικές νοσοκόμες).

- Κρούσμα κορονοϊού βρέθηκε και σε εργαζόμενο 
στο Νοσοκομείο Βέροιας, με αποτέλεσμα το προ
σωρινό κλείσιμο των χειρουργείων για απολύμανση.

- Στο ΠΑΓΝΗ δεν βγήκε σε καραντίνα κανείς 
από τους εργαζόμενους που δουλεύουν μαζί με 
μαία, η οποία ήταν θετική στον κορονοϊό, με τη δι
καιολογία ότι δεν αποτελούν επαφές με υψηλού 
κινδύνου έκθεση.

- Στο «Θριάσιο» Νοσοκομείο, το πιο πρόσφα
το κρούσμα ήταν σε γιατρό της Παιδιατρικής κλι
νικής. Και πάλι δεν τίθενται σε προληπτική καρα
ντίνα οι εργαζόμενοι - στενές επαφές.

Ξανά σε εφαρμογή 
η απαράδεκτη μετατροπή 
σε «σύστημα της μιας νόσου»

Κι ενώ η κυβέρνηση υποστηρίζει ότι «όλα λει
τουργούν κανονικά», δεν έχει κάνει ούτε μια μό
νιμη πρόσληψη, εξαγγέλλει κάποιες εκατοντά
δες... εδώ και μήνες, οι οποίες ακόμη κι αν πραγ
ματοποιηθούν, δεν επαρκούν ούτε καν για να α
ντικαταστήσουν όσους συνταξιοδοτήθηκαν τα 
τελευταία χρόνια. «Κρύβεται» πίσω από 6.500 
συμβασιούχους, που κι αυτοί με τη σειρά τους 
αντικαθιστούν συμβασιούχους που απολύονται. 
Τα 30.000 οργανικά κενά παραμένουν και τα νο
σοκομεία αδυνατούν να ανταποκριθούν στις αυ
ξημένες ανάγκες αντιμετώπισης της πανδημίας.

Η «λύση» και σε αυτή την περίπτωση είναι τα 
«μπαλώματα», οι μετακινήσεις προσωπικού α
πό το ένα νοσοκομείο και από το ένα τμήμα στο 
άλλο, ενώ πρόσφατα η κυβέρνηση ήρθε να δώ
σει νέο χτύπημα με τροπολογία που προβλέ
πει υποχρεωτικές 4μηνες μετακινήσεις υγειο
νομικών από νοσοκομεία και Κέντρα Υγείας για 
να μπαλώσουν τρύπες και στη Γενική Γραμμα
τεία Πολιτικής Προστασίας, δημιουργώντας α

ΚΟΜΜΟΥΝΙΣΤΙΚΟ ΚΟΜΜΑ 
ΕΛΛΑΔΑΣ

Πάρτε τώρα ουσιαστικά 
μέτρα για την προστασία 
του λαού!
Σχόλιο του Γραφείου Τύπου 
της ΚΕ

Σε σχόλιό του για την πανδημία και τα μέτρα 
της κυβέρνησης το Γραφείο Τύπου της ΚΕ του 
ΚΚΕ τονίζει:

«Η εκτόξευση των κρουσμάτων και τα καθημε
ρινά αρνητικά ρεκόρ είναι η αναμενόμενη εξέλιξη, 

από τη στιγμή που η κυβέρνηση αποφάσισε να θυσιάσει τα μέ
τρα προστασίας στο βωμό των λεγάμενων "αντοχών της οικονο
μίας", που δεν είναι άλλες από τις απαιτήσεις του κεφαλαίου. Γϊ 
αυτό άλλωστε και μια σειρά χώροι, όπως είναι οι χώροι δουλειάς, 
εξελίσσονται σε εστίες υπερμετάδοσης του ιού.

Αυτό που προέχει είναι η δημόσια υγεία και οι αντοχές του λα
ού, που εξαντλούνται καθημερινά, γϊ αυτό και η κυβέρνηση πρέ
πει τώρα να πάρει όλα τα απαραίτητα και ουσιαστικά μέτρα για τη 
θωράκιση - με προσωπικό και υποδομές - του δημόσιου συστή
ματος Υγείας, την αναγκαία προστασία στα σχολεία, στους χώ
ρους δουλειάς, στα μέσα μεταφοράς και σε άλλες πιθανές εστί
ες υπερμετάδοσης».

ντίστοιχα κενά στα υποστελεχωμένα νοσοκο
μεία προέλευσης.

Σε εφαρμογή μπαίνει ξανά η απαράδεκτη με
τατροπή του δημόσιου συστήματος Υγείας σε 
«σύστημα της μιας νόσου», σε βάρος της αντι
μετώπισης άλλων σοβαρών ασθενειών.

Η δημιουργία νέων τμημάτων covid γίνεται στη 
θέση κλινικών που επίσημα ή ανεπίσημα ανα
στέλλεται η λειτουργία τους σε όλα τα νοσο
κομεία. Εισάγεται η απαράδεκτη μεικτή νοση
λεία (δηλαδή στην ίδια πτέρυγα ασθενείς με και 
χωρίς κορονοϊό), με χαρακτηριστικά παραδείγ
ματα στο «Αττικόν», ακόμη και σε νοσοκομεία 
Παίδων, όπως στο Καραμανδάνειο.

Μειώνονται χειρουργικές αίθουσες, χαρα
κτηριστικά στον «Ευαγγελισμό» έχει μειωθεί 
πάνω από το 60% των χειρουργείων. Στο Νο
σοκομείο «Σωτηρία», την «ενίσχυση» του οποί
ου διαφήμισε πριν λίγες μέρες η κυβέρνηση, έ
χει ανασταλεί η λειτουργία σχεδόν των μισών 
πνευμονολογικών κλινικών!

Το εξευτελιστικό καθεστώς των ράντζων συ
νεχίζεται. Οι λίστες αναμονής για να δεις για
τρό ή να κάνεις κάποια εξέταση εκτοξεύονται: 
Χαρακτηριστικά, στο ΠΑΓΝΗ την 1η Οκτώβρη 
κλείστηκαν τα ραντεβού μέχρι και τον Δεκέμ
βρη στο οφθαλμολογικό (!), στην Κρήτη οι λί
στες αναμονής των νοσοκομείων μετρούν πά
νω από 10.000 ασθενείς... Σε όσες Περιφερει
ακές Ενότητες βρίσκονται στο «πορτοκαλί», η 
κυβέρνηση προβλέπει αναστολή των τακτικών 
χειρουργείων μέχρι και κατά 50%, σε όσες εί
ναι στο «κόκκινο» μέχρι και 60%.

Κι ενώ η χώρα και πριν την πανδημία είχε α
νάγκη 3.500 δημόσια κρεβάτια ΜΕΘ, σήμερα 
τα δημόσια κρεβάτια είναι πολύ λιγότερα από 
1.000, ήδη πάνω από το 40% είναι κατειλημμέ
να με το πρώτο φύσημα του δεύτερου κύματος, 
η κυβέρνηση κομπορρημονεί εδώ και πέντε μή
νες για 50 νέα κρεβάτια ΜΕΘ (δωρεά της Βου
λής), εκ των οποίων ...θα ανοίξουν άμεσα τα 12 
κι αυτά με δανεικό προσωπικό!

Προηγουμένως βέβαια φρόντισε και έδωσε 
«πράσινο φως» στους κλινικάρχες, έναντι αδράς 
αποζημίωσης από το χαράτσωμα του λαού, να ε
πεκτείνουν μέχρι και 40% τα κρεβάτια ΜΕΘ, με 
το υφιστάμενο προσωπικό και χωρίς τον παραμι
κρό κρατικό έλεγχο καταλληλότητας...

Καραντίνα και στην 
Καστοριά, στο μεταίχμιο 
τα Γιάννενα

Νέο αρνητικό ρεκόρ καταγράφηκε 
χτες, για δεύτερη συνεχόμενη μέρα, 
με εκτόξευση στα 865 νέα κρούσματα 
κορονοϊού στη χώρα (ημερήσια μετα
βολή +3,3%). Ουσιαστικά πρόκειται για 
διπλασιασμό των κρουσμάτων μέσα σε 
δύο μέρες (είχε προηγηθεί το προχτε- 
σινό άλμα στα 667 κρούσματα), ενώ ιδι
αίτερα αυξημένος είναι ο αριθμός των 
κρουσμάτων σε Αττική (331) και Θεσ
σαλονίκη (181).

Ο συνολικός αριθμός των κρουσμά
των ανέρχεται πλέον σε 27.334.

6 ακόμα άνθρωποι έχασαν τη ζωή 
τους, ανεβάζοντας το σύνολο των θα- 
νόντων σε 534, ενώ 86 ασθενείς νοση
λεύονται διασωληνωμένοι.

Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ, τα χτεσινά 
865 νέα κρούσματα εντοπίστηκαν με
τά τη διενέργεια περίπου 24.000 τεστ. 
Σε ό,τι αφορά τη γεωγραφική κατανο
μή των κρουσμάτων, 55 ήταν εισαγό- 
μενα, 331 εντοπίστηκαν στην Αττική, 
181 στη Θεσσαλονίκη, 32 στα Γιάννε
να, 27 στην Κοζάνη, 23 στη Λάρισα, 19 
στις Σέρρες, 13 στην Εύβοια, 12 στην 
Αιτωλοακαρνανία, από 10 σε Βοιωτία 
και Αχαΐα, 9 σε Καστοριά και Πέλλα, 6 
σε Λέσβο, Ηράκλειο και Νάξο. Τα υπό
λοιπα μοιράζονται σε νομούς όλης της 
χώρας, ενώ 41 κρούσματα βρίσκονται 
υπό διερεύνηση

Τοπικό lockdown στην 
Καστοριά - Στο «Επίπεδο 
3» Θεσσαλονίκη και 
άλλοι τρεις νομοί

Σε τοπική καραντίνα («Επίπεδο 4 - 
Αυξημένου Κινδύνου») τίθεται από αύ
ριο Παρασκευή η Περιφερειακή Ενό
τητα Καστοριάς, δηλαδή με αυξημένα 
περιοριστικά μέτρα, όπως: Υποχρεωτι
κή χρήση μάσκας παντού, απαγόρευση 
μετακίνησης εκτός της Περιφερειακής 
Ενότητας, αναστολή λειτουργίας λιανε
μπορίου, εστίασης, δικαστηρίων κ.λπ., 
αναστολή προγραμματισμένων χειρουρ
γείων μέχρι και 60%.

Μετά την Κοζάνη, ο νομός Καστοριάς 
είναι ο δεύτερος νομός της χώρας που 
τίθεται σε τοπική καραντίνα στο δεύτε
ρο κύμα της πανδημίας.

Στο «Επίπεδο 3 - Αυξημένης Επιτή
ρησης» παραμένουν τα Γιάννενα, κα
θώς οι δείκτες επικινδυνότητας εκτιμώ- 
νται ως οριακοί μεταξύ των επιπέδων 
3 και 4, ενώ ανακοινώθηκε ότι η κατά
σταση θα επαναξιολογηθεί το Σάββατο.

Αυξάνεται το επίπεδο συναγερμού 
στο 3ο («Αυξημένης Επιτήρησης») για 
τις Περιφερειακές Ενότητες Θεσσαλο
νίκης, Βοιωτίας, Λάρισας και Σερρών.

Για σήμερα προγραμματίζεται έκτα
κτη σύσκεψη στη Θεσσαλονίκη, παρου
σία του περιφερειάρχη Κεντρικής Μα
κεδονίας και του υφυπουργού Πολιτι
κής Προστασίας. Χτες, εξάλλου, αποδί
δοντας την αντιμετώπιση της πανδημί
ας σε θέμα αποκλειστικά τήρησης των 
περιοριστικών μέτρων και αστυνόμευ
σης, ο υπουργός Προστασίας του Πο
λίτη, Μ. Χρυσοχόίδης, δήλωσε από τη 
Θεσσαλονίκη ότι με την αστυνομία «θα 
είμαστε παρόντες σε κάθε πλατεία, σε 
κάθε περιοχή, σε κάθε αγορά».
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1  Σε ασφαλείς μυστικές τοποθεσίες οι δόσεις των
εμβολιων

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 27 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 587.83 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υ
γειονομικές αρχές, 
νοσοκομεία και φαρ
μακευτικές εταιρείες 
πρόκειται να αποθη- 
κεύσουν τα εμβόλια 
για τον κορωνοϊό σε ασφαλείς, 
μυστικές τοποθεσίες. Παράλλη

λα, θα λάβουν και περαιτέρω 
μέτρα για να προστατεύσουν 
τις δόσεις των εμβολίων από έ
ναν ακόμη αναδυόμενο κίνδυνο, 
τις κλοπές.
Καθώς τα πλέον υποσχόμενα υ
ποψήφια εμβόλια πλησιάζουν 
προς την έγκριση, οι κατασκευά- 
στριες εταιρείες, όπως η Pfizer, 
χρησιμοποιούν software GPS για 
να επιτηρούν τη διανομή και κα
ταστρώνουν σχέδια ψευδών α
ποστολών σε άδεια φορτηγά, για 
να μπερδέψουν τους εγκληματί
ες. Η κατασκευάστρια γυάλινων 
φιαλιδίων, Corning Inc. εξοπλίζει 
τα προϊόντα της με επαλήθευση 
μαύρου φωτός για να αποκλείσει 
τις απομιμήσεις. Και ορισμένα 
νοσοκομεία που αναμένεται να 
ανήκουν στα πρώτα κέντρα εμ
βολιασμού, προετοιμάζουν τα 
συστήματα ασφαλείας των φαρ
μακείων τους.
Ο στόχος, τονίζει η βιομηχανία και 
οι αξιωματούχοι υγείας, είναι η 
προστασία των εμβολίων από ε- 
παγγελματίες ληστές με μακρά ι
στορία στοχοποίησης πολύτιμων 
φαρμάκων, οι οποίοι έχουν ήδη 
προχωρήσει σε κλοπές τεστ κο- 
ρωνοϊού, μασκών και άλλου ατομι
κού προστατευτικού εξοπλισμού 
στη διάρκεια της πανδημίας. 
"Είμαστε όσο παρανοϊκοί πρέπει 
σε σχέση με οτιδήποτε σχετίζε
ται είτε με την κυβερνοασφά- 
λεια είτε την φυσική ασφάλεια 
και λαμβάνουμε δρακόντεια μέ
τρα για να είμαστε σίγουροι ότι 
θα τις εξασφαλίσουμε", δήλωσε 
σε συνέντευξή του ο Πολ Μά- 
γκο, αναπληρωτής επικεφαλής 
προσωπικού πολιτικής στην α
μερικανική Υπηρεσία Υπηρε

■■■ m ΓΣε ασφαλείς 
μυστικές

τοποθεσίες
των

σιών Υγείας και Πρόνοιας.
Η υπηρεσία έχει ήδη φροντίσει 
οι αποστολές των εμβολίων να 
συνοδεύονται από Αμερικανούς 
αστυνόμους. Αυτή τη στιγμή, οι 
δόσεις είναι αποθηκευμένες σε 
μυστικές τοποθεσίες, αναμένο
ντας την έγκριση για τη διανομή

τους, εξήγησε ο Μάνγκο.
Παρά τα αυξημένα μέτρα, υψη
λόβαθμα στελέχη της βιομηχα
νίας και ειδικοί διοικητικής μέρι
μνας ανησυχούν ότι οι δόσεις 
παραμένουν ευάλωτες απέναντι 
σε κλοπές σε αδύναμα σημεία 
της εφοδιαστικής αλυσίδας ό

πως τα κέντρα διανομής, οι 
στάσεις των φορτηγών και τα 
νοσοκομεία με χαλαρότερα μέ
τρα ασφάλειας.
Πέντε μεγάλα νοσοκομειακά 
συστήματα και αρκετές πολιτεί
ες ανέφεραν σε συνεντεύξεις ό
τι προτεραιότητά τους είναι να

Εξαιρετικά κερδοφόρα για τη μαύρη αγορά
Στελέχη της βιομηχανί
ας και ειδικοί ανησυ
χούν ότι ενδέχεται να 
αντιμετωπίσουν επιδέ
ξιους εγκληματίες, ξέ
νες κυβερνήσεις ή ακό
μη και άτομα που βιά
ζονται να εμβολια
στούν πριν τις ομάδες

προτεραιότητας, όπως 
είναι οι επαγγελματίες 
υγείας. "Πρόκειται να 
υπάρξουν άνθρωποι 
που θα θέλουν να έ
χουν νωρίτερα πρό
σβαση στο εμβόλιο", 
προειδοποιεί ο Χουάν 
Αντρες, επικεφαλής τε

χνικών επιχειρήσεων 
της Moderna, η οποία 
έχει προχωρήσει σε 
βελτιώσεις των συστη
μάτων ασφαλείας στις 
εγκαταστάσεις της για 
την παραγωγή και απο
θήκευση του εμβολίου. 
"Πιστεύω πραγματικά

ότι το εμβόλιο θα πρέ
πει να προστατευτεί". 
"Υψηλή ζήτηση, χαμηλή 
προσφορά", δήλωσε 
για τα εμβόλια στη Wall 
Street Journal. "Αυτό 
σημαίνει ότι θα είναι ε
ξαιρετικά κερδοφόρα 
για τη μαύρη αγορά".

εξασφαλίσουν πως αρκετοί άν
θρωποι θα εμβολιαστούν, αλλά 
και ότι θα έχουν τη δυνατότητα 
να αποθηκεύσουν τα εμβόλια 
στις απαιτούμενες εξαιρετικά 
ψυχρές θερμοκρασίες, και όχι η 
πιθανότητα κλοπής. Προσθέ
τουν ότι σκοπεύουν να χρησι
μοποιήσουν τα συνηθισμένα 
βήματα ασφάλειας, όπως είναι 
το κλείδωμα των εμβολίων στα 
φαρμακεία τους.
Κορυφαία υποψήφια εμβόλια α
πό την Pfizer, τη Moderna και άλ
λες εταιρείες έχουν φτάσει στο 
τελευταίο στάδιο των κλινικών 
δοκιμών. Τα εμβόλια ενδέχεται 
να εγκριθούν ήδη από το Νοέμ
βριο ή το Δεκέμβριο, σύμφωνα 
με στελέχη της Pfizer και της 
Moderna, αναφέρει η Wall Street 
Journal.
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1  ΤΣΙΠΡΑΣ ΑΠΟ ΚΟΖΑΝΗ Να κάνουμε την κρίση
ευκαιρία ανασυγκρότησή του ΕΣΥ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 747.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΣΙΠΡΑΣ ΑΠΟ ΚΟΖΑΝΗ
Να κάνουμε την 
κρίση ευκαιρία 
ανασυγκρότησή 
του ΕΣΥ I ΣΕΛ.7
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1  ΤΣΙΠΡΑΣ ΑΠΟ ΚΟΖΑΝΗ Να κάνουμε την κρίση ευκαιρία ανασυγκρότησή
του ΕΣΥ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Η
 κυβέρνηση απέτυχε στη 
διαχείρισης της πανδη
μίας. Δυστυχώς το δεύτε

ρο κύμα, που είναι και σφοδρότερο, 
από ό,τι φαίνεται, από το πρώτο, βρί
σκει το ΕΣΥ απροετοίμαστο, για δεύ
τερη φορά, κι εδώ δεν υπάρχει πλέον 
καμιά δικαιολογία, διότι δεν υπήρξε 
αιφνιδιασμός», ανέφερε ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ, Αλέξης Τσίπρας.

Αυτά τόνισε σε δηλώσεις του μετά 
τη συνάντηση που είχε στο δημαρχείο 
Κοζάνης με τους δημάρχους της περιο
χής, όπου πρότεινε δέσμη έξι άμεσων 
μέτρων για την ενίσχυση της δημόσιας 
υγείας και της οικονομίας στην Περι
φερειακή Ενότητα Κοζάνης που έχει 
τεθεί σε κατηγορία επικινδυνότητας 4, 
λόγω των αυξημένων κρουσμάτων και 
εφαρμόζονται έκτακτα μέτρα.

«Βρίσκομαι σε μια περιοχή που και 
στο πρώτο κύμα της πανδημίας υπήρ
ξε συρροή κρουσμάτων και, βεβαίως, 
βρισκόμαστε ξανά στο σημείο μηδέν», 
είπε ο κ. Τσίπρας και συνέχισε: «Η 
Κοζάνη είναι η πρώτη περιοχή της 
χώρας η οποία μπήκε στο 4ο επίπεδο 
επικινδυνότητας. Έχουμε για δεύτερη 
φορά lockdown, και αυτό δεν μπορεί 
να είναι παρά στοιχείο που αποδεικνύ- 
ει ότι υπήρξε αποτυχία στη διαχείριση 
και ένα στοιχείο που αποδεικνύει ότι 
βρισκόμαστε μπροστά σε μία κρίση η 
οποία μπορεί να πάρει απρόβλεπτες 
διαστάσεις. Και δεν μπορεί να φταίνε 
οι πολίτες γι' αυτό».

Για το νοσοκομείο της Κοζάνης είπε 
ότι «δυστυχώς όλο αυτό το διάστημα 
δεν ενισχύθηκε σε προσωπικό- έχει 6 
κλίνες στη Μονάδα Εντατικής θερα
πείας, οι οποίες, όμως, είναι ανεκμε
τάλλευτες, διότι δεν υπάρχει νοσηλευ
τικό προσωπικό να τις στελεχώσει».

Τόνισε πως υπάρχουν κρούσμα
τα, αλλά το νοσοκομείο Κοζάνης δεν 
είναι νοσοκομείο αναφοράς, η μονά
δα covid αριθμεί έναν συγκεκριμένο 
αριθμό κρεβατιών και πολλοί ασθε
νείς αναγκάζονται να μεταφέρονται 
στο νοσοκομείο Πτολεμαΐδας και σε 
άλλα νοσοκομεία της χώρας. «Όμως, 
και το νοσοκομείο Πτολεμαΐδας έχει 
έναν μικρό αριθμό κρεβατιών».

Με βάση τα παραπάνω, σημείωσε 
ο κ. Τσίπρας, «η πρώτη παρατήρηση 
είναι ότι υπήρξε μεγάλη αδράνεια σε

«Τα έκτακτα μέτρα 
τα ηρότεινα να 

εφαρμοστούν 
άμεσα ως μια 

ελάχιστη ένδειξη 
έγνοιας της 

Πολιτείας απέναντι 
στους συμπολίτες 

μας που βρίσκονται 
για δεύτερη φορά 

σε lockdown» 
σημείωσε ο 

Αλέξης Τσίπρας 1
ν.;

σχέση με την αναγκαία ενίσχυση του 
ΕΣΥ, όχι μονάχα για κάποιες μεμονω
μένες φιέστες για πράγματα τα οποία 
θα έπρεπε να είχαν γίνει εδώ και πάρα 
πολύ καιρό, αλλά σε όλη τη χώρα, στην 
περιφέρεια κυρίως, και ιδιαίτερα σε ό,τι 
αφορά στο έμψυχο δυναμικό».

Η δεύτερη παρατήρηση, είναι ότι 
βρισκόμαστε μπροστά σε μια κατάστα
ση όπου οι πολίτες δεν μπορούν να 
καταλάβουν, τελικά, τι ακριβώς συμ
βαίνει. Διότι, όπως είπε, «υπάρχουν 
δυο μέτρα και δύο σταθμά. Υπάρχει 
η διαρκής υπόμνηση και από τα μέσα 
ενημέρωσης -και σωστά- για το συνω
στισμό των νέων ανθρώπων στις πλα
τείες, όμως στα σχολεία μας μπορούν 
τα παιδιά να είναι 25 και 27 σε τάξεις 
που είναι μικρές και που θα έπρεπε όλο 
αυτό το διάστημα να είχε βρεθεί ο τρό
πος κυρίως μέσα από την πρόσληψη 
μόνιμου εκπαιδευτικού προσωπικού, 
αλλά και με αναπληρωτές καθηγητές.

Αυτή είναι μια κορυφαία αντίφαση 
και υπάρχουν και άλλες, παρατήρησε

και αναφέρθηκε στο συνωστισμό στα 
μέσα μαζικής μεταφοράς, αλλά και σε 
αποφάσεις που δείχνουν έλλειψη σχε- 
διασμού από την πλευρά της κυβέρνη
σης, όπως με την απόφαση για επανα
φορά φιλάθλων στα γήπεδα που πάρ- 
θηκε και με την έγκριση της επιτροπής 
των λοιμωξιολόγων για να αρθεί μέσα 
σε λίγες ώρες. Για το τελευταίο είπε ότι 
«προδίδει και την απόλυτη ασυνεννο
ησία ανάμεσα στον πρωθυπουργό και 
τους υπουργούς του».

Στο θέμα της απολιγνιτοποίησης 
στην Κοζάνη, ο κ. Τσίπρας κατηγόρησε 
τον πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη 
ότι «την έχει εξαγγείλει εσπευσμένα ως 
το 2023, χωρίς σχέδιο, χωρίς πόρους 
για τη δίκαιη μετάβαση».

Εκτός από τα μέτρα για την ενί
σχυση του ΕΣΥ ο πρόεδρος του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ-ΠΣ πρότεινε και δέσμη 6 άμεσων 
έκτακτων παρεμβάσεων για την ενί
σχυση της οικονομίας της περιοχής, 
που είναι τα εξής:

-Εισόδημα έκτακτης ανάγκης για

66
Στο θέμα της απολιγνιτοποίησης 
στην Κοζάνη, ο κ. Τσίπρας 
κατηγόρησε τον κ. Μητσοτάκη 
ότι «την έχει εξαγγείλει 
εσπευσμένα ως το 2023, χωρίς 
σχέδιο, χωρίς πόρους για τη 
δίκαιη μετάβαση»

όλους όσοι βλέπουν να έχουν πρόβλη
μα επιβίωσης. Το ελάχιστο εγγυημένο 
400 ευρώ για κάθε ενήλικο μέλος συν 
200 ευρώ για κάθε δεύτερο μέλος της 
οικογένειας, 100 ευρώ για το κάθε παι
δί, έτσι ώστε μια τετραμελής οικογένεια 
να έχει τη δυνατότητα με 800 ευρώ να 
μπορέσει να αντιμετωπίσει την κρίση.

-Επιδότηση της εργασίας και όχι 
της ανεργίας. Ειδικά για όσες επιχει
ρήσεις ξανάκλεισαν να επιδοτηθεί η 
εργασία και όσες είναι πληγείοες να 
επιδοτηθεί στο 100% το ασφαλιστι
κό κόστος και στο 40% το εργασια
κό κόστος.

-Μη επιστρεπτέα ενίσχυση στις 
επιχειρήσεις με 2.000 ευρώ ανά εργα
ζόμενο.

-Μείωση του ΦΠΑ στην εστίαση.
-Επιδότηση του ενοικίου στο 40% 

για όσες επιχειρήσεις βρίσκονται στο 
ενοίκιο.

-Κατάργηση για τους αγρότες του 
ειδικού φόρου κατανάλωσης στο πετρέ
λαιο.
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1  ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ Αγωνιστικές πρωτοβουλίες με
επίκεντρο την προστασία της υγείας του λαού

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 991.46 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ

Αγωνιστικές πρωτοβουλίες με επίκεντρο 
την προστασία της υγείας του λαού

iflfl/ίΥΟΪΜΕ ί>« ηπ ΥίΕ& ν» -to,
isrtftTEiR m\m

ΜΕΝΙΔΙ

Π
ρωτοβουλίες αγώνα για την υ
περάσπιση της υγείας και των 
δικαιωμάτων του λαού αναλαμ
βάνουν συνδικάτα εργαζομέ
νων, συνταξιουχικά σωματεία και μαζι
κοί φορείς σε όλη τη χώρα.

Με παρεμβάσεις και διαμαρτυρίες α- 
ναδεικνύουν τα αιτήματά τους για μα
ζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού 
και μονιμοποίηση των χιλιάδων συμβα- 
σιούχων στο δημόσιο σύστημα Υγείας, 
συχνή και ασφαλή συγκοινωνία με ά
μεση πύκνωση των δρομολογίων, ουσι
αστικά μέτρα προστασίας στα σχολεία 
και τους χώρους δουλειάς κ.ά.

Παρεμβάσεις στο Μενίδι, 
στη Νίκαια και τον Πειραιά

Συγκέντρωση στην κεντρική πλα
τεία στο Μενίδι και πορεία μέχρι το δημαρχείο πραγματο
ποιήθηκε χτες το απόγευμα. Στην κινητοποίηση πήραν το λόγο 
εκπρόσωποι του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκ
παίδευσης Ανατολικής Αττικής «Ο Σωκράτης», του Συλλόγου 
Γονέων και Κηδεμόνων του 3ου Λυκείου και του Σωματείου Συ
νταξιούχων της περιοχής, αναδεικνύοντας τις διεκδικήσεις τους 
για προστασία των δικαιωμάτων και της υγείας του λαού και της 
νεολαίας. Οπως καταγγέλλουν οι διοργανωτές της κινητοποίη
σης, η πανδημία έφερε στην επιφάνεια σοβαρά και συσσωρευ- 
μένα προβλήματα, όπως την ανυπαρξία κτιριακής υποδομής για 
την Προσχολική Αγωγή, τη λειτουργία σχολείων σε αίθουσες 
- προκάτ, τις ελλείψεις σε εκπαιδευτικούς και προσωπικό κα
θαριότητας, την υποστελέχωση του Κέντρου Υγείας και το υ
ποβαθμισμένο δίκτυο συγκοινωνιακής σύνδεσης της περιοχής.

Παρέμβαση έξω από το Γενικό Νοσοκομείο Νίκαιας έ
καναν χτες το πρωί σωματεία και φορείς 
της Νίκαιας - Ρέντη και του Κορυδαλ
λού, ενώ τις προηγούμενες μέρες προχώρη
σαν σε πικετοφορίες, απευθύνοντας κάλεσμα 
αγώνα για την προστασία της υγείας και της 
ζωής του λαού. Μετά τη χτεσινή εξόρμηση έ
δωσαν νέο αγωνιστικό ραντεβού έξω από το 
νοσοκομείο σήμερα, συμμετέχοντας στην κι
νητοποίηση που έχουν αποφασίσει οι εργα
ζόμενοι σε αυτό.

«Ενώνουμε τις φωνές μας με τη φωνή δι
εκδίκησης των υγειονομικών, με τον δίκαιο α
γώνα των μαθητών που διεκδικούν τα αυτο
νόητα μέτρα προστασίας μέσα στα σχολεία, 
με τη φωνή χιλιάδων εργαζομένων και αυτο
απασχολούμενων που ζούμε στην αβεβαιό
τητα για την υγεία μας και το εισόδημά μας», 
τονίζουν στην κοινή τους ανακοίνωση σωμα
τεία και φορείς της Νίκαιας.

Η περιοχή μετρά κρούσματα κορονοϊού σε 8 σχολεία και έ
ναν βρεφικό σταθμό, ενώ άλλα 13 κρούσματα εντοπίστηκαν 
την περασμένη βδομάδα σε μεγάλη εταιρεία παραγωγής μπα
χαρικών στου Ρέντη. Την ίδια στιγμή που τα κρούσματα αυξά
νονται, οι ελλείψεις στις δομές Υγείας της περιοχής παραμέ
νουν τραγικές. Μια εικόνα για την κατάσταση στον Κορυδαλ
λό δίνει ο Σύλλογος Γυναικών της ΟΓΕ στην περιοχή. Οπως ε
πισημαίνει σε ανακοίνωσή του, «υπάρχει μόνο 1 οικογενειακός 
γιατρός συμβεβλημένος με τον ΕΟΠΥΥ» σε έναν δήμο που με
τρά 80.000 κατοίκους. Στα ιατρεία «οι ειδικότητες είναι ελάχι
στες», οι ΤΟΜΥ «έχουν μόνο το ρόλο να σε παραπέμψουν και 
όχι να σε εξετάσουν», ενώ το Νοσοκομείο Νίκαιας «παραμένει 
υποστελεχωμένο κάι χωρίς τον αναγκαίο εξοπλισμό».

Στον Πειραιά έγινε επίσης χτες παράσταση διαμαρτυρί
ας στη 2η ΥΠΕ από σωματεία και φορείς.

Συγκέντρωση στην Τρίπολη
Συγκέντρωση στην πλατεία Πετρινού στην Τρίπολη, α

παιτώντας τη στελέχωση του Παναρκαδικού Νοσοκομείου και 
του Κέντρου Υγείας Τρίπολης, έκαναν το απόγευμα της Τρίτης

λυψη των μεγάλων ελλείψεων στις δημόσιες δομές Υγείας κ.ά.
Στη Θήβα συνεχίζεται η σχετική πρωτοβουλία άνω των 

25 σωματείων και συλλόγων της περιοχής. Διεκδικούν τη 
στελέχωση του Νοσοκομείου Θήβας, το οποίο έφτασε στο ση
μείο να κλείσει η Παθολογική Κλινική, καθώς και των Κέντρων 
Υγείας της περιοχής. Αναδεικνύουν παράλληλα τον αυξημένο 
κίνδυνο διασποράς του ιού από τον συγχρωτισμό και την έλλει
ψη μέτρων προστασίας στους χώρους δουλειάς και τα μεγάλα 
εργοστάσια σε Θήβα, Οινόφυτα, Σχηματάρι. Αποτέλεσμα της 
πρωτοβουλίας αυτής ήταν το συλλαλητήριο στην πλατεία της 
Θήβας στις 13/10 με μεγάλη συμμετοχή εργαζομένων και κα
τοίκων της περιοχής. Συνεχίζονται επίσης η συλλογή υπογρα
φών, που έχουν ξεπεράσει τις 1.500, καθώς και οι συσκέψεις. 
Την Κυριακή 18/10 συγκροτήθηκε συντονιστική επιτροπή 
και αποφασίστηκαν η πραγματοποίηση παράστασης διαμαρτυ
ρίας στην 5η ΥΠΕ Θεσσαλίας - Στερεάς Ελλάδας, η πραγματο

ποίηση συνέντευξης Τύπου και η συ
νέχιση των περιοδειών ενημέρωσης 
σε χώρους δουλειάς, συνοικίες και 
χωριά της περιοχής.

Αντίστοιχη πρωτοβουλία διεκδίκη
σης, μέσα και από συλλογή υπογρα
φών για τη στελέχωση του Νοσοκο
μείου Χαλκίδας και των δομών ΠΦΥ, 
τη λήψη μέτρων προστασίας στους 
χώρους δουλειάς, στα σχολεία και τα 
ΜΜΜ αναλαμβάνουν σωματεία της 
Εύβοιας. Για την καλύτερη οργάνω
ση του αγώνα, το Συνδικάτο Εργα
ζομένων Τροφίμων και Ποτών Εύ
βοιας οργανώνει σύσκεψη την Τρί
τη 27/10, στις 7 μ.μ., στο Εργατικό 
Κέντρο και απευθύνει κάλεσμα συμ
μετοχής σε σωματεία, συνδικαλιστές 
και εργαζόμενους.

Πικετοφορίες και 
συσκέψεις συντονισμού

Σε πικετοφορία σήμερα, Πέμπτη,
στις 6 μ.μ., στην πλατεία Ηρώων προ

χωρούν σωματεία και φορείς στο Πέραμα. Επιπλέον, την 
Κυριακή 25/10, στις 11 π.μ., στην πλατεία Δημητριάδη, έχει 
οριστεί σύσκεψη για τον συντονισμό της δράσης τους και την 
κλιμάκωση των πρωτοβουλιών τους. Καλούν το λαό να δυνα
μώσει τον αγώνα για την προστασία της υγείας του, «σε μια ερ- 
γατογειτονιά με τεράστιους εργασιακούς χώρους όπως η Ναυ- 
πηγοεπισκευαστική Ζώνη και η COSCO, σε μια γειτονιά με τε
ράστια ποσοστά ανεργίας, χωρίς Κέντρο Υγείας και Κέντρο A' 
Βοηθειών, με την υγειονομική και ωρολογιακή βόμβα των κα- 
ζανιών του θανάτου που επιδεινώνουν παραπέρα την υγεία και 
την ποιότητα της ζωής μας μέσα στην πόλη μας».

Σωματεία και φορείς του Κερατσινίου και της Δραπε
τσώνας προχωρούν σε πικετοφορία την Τρίτη 27/10, στις 
6 μ.μ., στην πλατεία Κύπρου, και σε σύσκεψη την Κυριακή 
1/11, στις 11 π.μ., στο ίδιο μέρος. Στον δήμο Κερατσινίου - 
Δραπετσώνας, όπως εξηγούν, υπάρχει ένα Κέντρο Υγείας, με 
σοβαρές ελλείψεις σε υγειονομικό προσωπικό και υποδομές, 
παρά το γεγονός ότι «η υγεία και η ποιότητα ζωής μας είναι ή
δη πολύ επιβαρυμένες με τα καζάνια του θανάτου να είναι λί
γα μέτρα από τα σπίτια μας και τα σχολεία των παιδιών μας».

Το Παράρτημα Περιστεριού του Συνδικάτου Οικοδό
μων Αθήνας καλεϊ φορείς και σωματεία σε κοινή σύσκεψη 
μπροστά στην εκρηκτική κατάσταση που δημιουργείται με α
φορμή την πανδημία, την Κυριακή 25/10, στις 5.30 μ.μ., στο 
θέατρά κι στην πλατεία του ΟΤΕ.

Σύσκεψη σωματείων και φορέων για τη διεκδίκηση άμεσων 
μέτρων προστασίας της υγείας των εργαζομένων και του λαού 
οργανώνει το Εργατικό Κέντρο Λάρισας, την Τρίτη 27/10, 
στις 7 μ.μ., στην ισόγεια αίθουσα των γραφείων του. Τα δύο 
νοσοκομεία της πόλης, όπως σημειώνει το Εργατικό Κέντρο, 
«ασφυκτιούν από τις τεράστιες ελλείψεις σε υγειονομικό προ
σωπικό και εξοπλισμό», ενώ αντίστοιχη και ακόμα χειρότερη 
είναι η κατάσταση στις δομές Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγεί
ας (Κέντρα Υγείας, ΤΟΜΥ).

ΝΙΚΑΙΑ

σωματεία και φορείς της Αρκαδίας.
Για την οργάνωση της κινητοποίησης προηγήθηκε σύσκεψη 

μετά από κάλεσμα της Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ Νομού Αρκα
δίας (ΕΓΕΣΥΝΑ).

Οπως κατήγγειλαν οι διοργανωτές και από το βήμα της κι
νητοποίησης, το νοσοκομείο υπολειτουργεί στα περισσότερα 
τμήματά του: Στην Καρδιολογική υπάρχουν μόνο ένας μόνιμος 
καρδιολόγος και τρεις ακόμη επικουρικοί. Το Αιμοδυναμικό λει
τουργεί μόνο δύο πρωινά τη βδομάδα λόγω έλλειψης προσω
πικού, κυρίως νοσηλευτών. Στη ΜΕΘ λειτουργούν μόνο 4 κλί
νες, λόγω έλλειψης αναπνευστήρων και επειδή εργάζονται μό
νο 4 γιατροί, ενώ το Δεκέμβρη απολύονται 6 έμπειρες επικου
ρικές νοσηλεύτριες.

Σε Θήβα και Χαλκίδα
Μπροστά στη ραγδαία αύξηση των κρουσμάτων τις τελευ

ταίες 10 μέρες στη Στερεά Ελλάδα και την έντονη ανησυχία 
σε εργαζόμενους και λαό, τα συνδικάτα της περιοχής κλιμακώ
νουν τη δράση που ανέπτυξαν τους προηγούμενους μήνες, δι- 
εκδικώντας ουσιαστικά μέτρα πρόληψης και προστασίας, κό-

η 4**
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1  Ερώτηση για την στελέχωση των μονάδων υγείας
στα νησιά

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 144.5 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερώτηση για την στελέχωση των μονάδων υγείας στα νησιά
Ερώτηση για την υποστελέχωση των 
μονάδων υγείας στα νησιά του βορείου 
συγκροτήματος κατέθεσε ο πρόεδρος 
της «Ελληνικής Λύσης» κ. Κυριάκος 
Βελόπουλος.

Η ερώτηση απευθύνεται στον 
υπουργό Υγείας και αναφέρονται σ' 
αυτήν τα εξής:

«Κύριε Υπουργέ,
Σύμφωνα με τοπικά δημοσιεύματα 

ηλεκτρονικού Τύπου, της 19ης Σεπτεμ
βρίου 2020, η Ένωση Ιατρών Λέρου, 
Πάτμου, Λειψών και Αγαθονησίου ανα
φέρει ότι, δεν έχει γίνει καμία πρόσ
ληψη μόνιμου ιατρικού προσωπικού 
στα τοπικά νοσηλευτικά ιδρύματα, από 
την έναρξη της πανδημίας. Περαιτέρω, 
αναφέρεται ότι, συνεχίζουν να παραμέ

νουν υποστελεχωμένες οι Μονάδες 
Υγείας αυτών των νησιών. Εντω μεταξύ, 
εξαιτίας των ανωτέρω, οι κάτοικοι της 
Δωδεκανήσου νιώθουν έντονη υγειονο
μική ανασφάλεια, η οποία μας μεταφέ- 
ρεται σε κάθε ευκαιρία επικοινωνίας 
τους μαζί μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:
Προτίθεσθε να δώσετε λύση στο 

ακανθώδες ζήτημα της υποστελέχωσης 
των άνω αναφερόμενων Μονάδων 
Υγείας, προκειμένου να διασφαλιστεί 
και να θωρακιστεί το τοπικό σύστημα 
φροντίδας της Πρωτοβάθμιας Υγείας 
των Δωδεκανήσων;».
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1  Ξέμειναν από rapid tests οι μονάδες του ΕΟΔΥ στο
Μέτσοβο

Πηγή: ΗΠΕΙΡΩΤΙΚΟΣ ΑΓΩΝ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 347.77 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΑΖΙΚΗ ήταν χθες η 
προσέλευση πολιτών του 
Μετσόβου και της ευρύτερης 
περιοχής για τη διενέργεια 
δειγματοληπτικών εξετάσεων 
για τον κορωνόίό, ωστόσο δεν 
κατάφεραν να εξυπηρετηθούν 
στο σύνολό τους.

Τ
α rapid tests δεν ήταν σε 
αριθμό ανάλογο με ιον κόσμο 
που προσήλθε, και ουσια
στικά η διαδικασία ολοκληρώθηκε 

πριν τις 12 που είχε ανακοινωθεί. 
Κάτι βέβαια που δεν μπορεί να γίνει 
κατανοητό, από τη στιγμή που καθ' 
όλη τη διάρκεια της προχθεσινής 
μέρας, αλλά και χθες το πρωί υπήρ
χαν εκκλήσεις στους πολίτες να προ- 
σέλθουν μαζικά, ακόμη και από τα 
γύρω χωριά.

Λόγω της αθρόας προσέλευσης, 
μετά από συνεννόηση του ΕΟΔΥ, 
της περιφέρειας Ηπείρου και του 
δήμου Μετσόβου, αποφασίστηκε οι 
δειγματοληπτικές εξετάσεις συνεχι
στούν και σήμερα Πέμπτη στον χώ
ρο της κεντρικής πλατείας, από τις 9 
το πρωί έως τις 12 το μεσημέρι.

ΚΑΙ ΣΗΜΕΡΑ ΘΑ ΣΥΝΕΧΙΣΤΟΥΝ 01 ΔΕΙΓΜΑΤΟΛΗΠΤΙΚΟΙ ΕΛΕΓΧΟΙ

Ξέμειναν από rapid tests 
οι μονάδες του ΕΟΔΥ στο Μέτσοβο

Τόσο ο δήμαρχος Μετσόβου Κώ
στας Τζαφέας όσο και ο περιφερει
άρχης Ηπείρου Αλέκος Καχριμάνης, 
μέσω αναρτήσεών του στα κοινω
νικά δίκτυα και με ανακοινώσεις,

απεύθυναν νέο κάλεσμα στους κα
τοίκους όλων των κοινοτήτων του 
δήμου Μετσόβου να εξεταστούν, και 
ιδιαίτερα στους επαγγελματίες της 
περιοχής και σε όσους εργάζονται σε

υπηρεσίες που έχουν συναλλαγές με 
το κοινό.

«Ελπίζουμε να προσέλθουν όλοι 
και ιδίως οι επαγγελματίες της περι
οχής ώστε να έχουμε πλήρη και αξι
όπιστη εικόνα για την περιοχή μας. 
Μόνο αν δείξουμε υπευθυνότητα και 
τηρώντας αυστηρά τα μέτρα θα μπο
ρέσουμε να προστατεύσουμε το εαυτό 
μας και τους γύρω μας από τον εφιάλ
τη που ζούμε», ανέφερε ο δήμαρχος 
Μετσόβου, χαρακτηρίζοντας ενθαρ
ρυντικό το γεγονός της αθρόας προ
σέλευσης σε συνδυασμό με τα πρώ
τα αποτελέσματα που είναι αρνητικά.

ΣΤΟ ΜΕΤΣΟΒΟ
ΚΑΙ Ο ΣΠ. ΡΙΖΟΠΟΥΛΟΣ

Στο Μέτσοβο βρέθηκε νωρίς το 
μεσημέρι της Τετάρτης και κλιμά
κιο των «Οριζόντων Ηπείρου» με 
επικεφαλής τον Σπύρο Ριζόπουλο,

προκειμένου να ενημερωθεί για τα 
κρούσματα που έχουν παρουσιαστεί 
και να συναντηθεί με το κλιμάκιο 
του ΕΟΔΥ που βρίσκεται στην περι
οχή.

«Είμαστε εδώ για να δείξουμε την 
έμπρακτη στήριξη μας στο Μέτσο
βο. Ενημερώθηκα ολιγόλεπτα από 
την αμήχανη κ. Νάκου για την πορεία 
των εξετάσεων. Στη συνέχεια ενημε
ρώθηκα και από το κλιμάκιο του ΕΟ- 
ΔΥ για το μέγεθος του προβλήματος. 
Συμπεραίνω ότι πρέπει να αυξηθεί 
ο αριθμός εκείνων που προσέρχο
νται για εξετάσεις. Επίσης, εκτιμώ ως 
θετικό το γεγονός ότι το κλιμάκιο θα 
παραμείνει στην περιοχή μέχρι και 
αύριο προκειμένου να αυξηθούν οι 
έλεγχοι», ανέφερε σε δήλωσή του, 
καλώντας τους κατοίκους να συμμε
τέχουν μαζικά.

ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ ΤΖΕΛΕΤΑΣ
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1  Κομβικό σημείο η ενίσχυση με γιατρούς
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 436.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κομβικό σημείο 
η ενίσχυση με γιατρούς
Σύσκεψη για τη συνεργασία των δύο νοσοκομείων και τη συνδρομή 
του Χατζηκώστα για τη νοσηλεία ασθενών covid

Του ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 
ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ε καλό κλίμα, με αμοιβαία καλή 
διάθεση και από τις δύο πλευρές, 
προκειμένου να βρεθεί η καλύτερη 
δυνατή λύση για την εξυπηρέτηση του 

κοινωνικού συνόλου, στις δύσκολες 
ώρες της πανδημίας, πραγματοποιήθηκε 
χθες το μεσημέρι η συνάντηση των δύο 
διοικήσεων των νοσοκομείων της πό
λης, παρουσία και εκπροσώπων της ια
τρικής κοινότητας.

Η συνεργασία των δύο μεγαλύτερων 
νοσοκομείων της Ηπείρου, για την αντι
μετώπιση της τρέχουσας υγειονομικής 
κρίσης είναι μονόδρομος, με το νοσοκο
μείο Χατζηκώστα να καλείται να συνδρά
μει στην νοσηλεία ασθενών covid, του
λάχιστον εκείνων που εμφανίζουν ήπια 
συμπτωματολογία, ώστε να μειωθεί η 
ισχυρή πίεση που δέχεται ήδη το ΠΓΝΙ.

Για να γίνει βέβαια αυτό, όπως επιση- 
μάνθηκε και στη χθεσινή συνάντηση, 
αλλά και στη συνάντηση που είχε στο Χα
τζηκώστα, την περασμένη Παρασκευή, ο 
διοικητής της 6ης ΥΠΕ κ. Καρβέλης, το 
νοσοκομείο θα πρέπει να ενισχυθεί με ια
τρικό προσωπικό, κάτι που σημάνει για 
έναν αριθμό τουλάχιστον τεσσάρων πα
θολόγων και πνευμονολόγων. Εάν το ζή
τημα αυτό βρει τη λύση του και αφού στη 
συνάντηση τονίστηκε, ότι εξετάζονται 
διάφορες εναλλακτικές, τότε είναι πολύ 
πιο εύκολο να αντιμετωπιστούν σε ένα 
διάστημα 10 ημερών, τα προβλήματα 
στις υποδομές και οι ελλείψεις, ώστε στο 
Πολυδύναμο να δημιουργηθούν και να 
λειτουργήσουν μέχρι και δύο Μονάδες 
Ειδικών Λοιμώξεων, που θα μπορούν να 
νοσηλεύσουν μέχρι και 20 ασθενείς.

Η δεύτερη εναλλακτική που προτά- 
θηκε και από τη διοίκηση της 6ης ΥΠΕ 
προς το Χατζηκώστα είναι η νοσηλεία 
ασθενών covid στην Παθολογική Κλινική, 
πρόταση όμως, που συνάντησε εξαρχής 
την κάθετη αντίδραση από το προσωπικό

και τη διοίκηση του Χατζηκώστα.
Το μείζον ζήτημα εξακολουθεί να πα

ραμένει η εξεύρεση ιατρικού προσωπι
κού, κάτι που προβληματίζει όλες τις 
πλευρές, αν και πληροφορίες των τε
λευταίων ημερών αναφέρουν, ότι έχει 
εκδηλωθεί θετική διάθεση και πρόθεση 
από ιατρούς που υπηρετούν στην πρω
τοβάθμια υγεία, να συνεισφέρουν στο 
ζήτημα αυτό.

45 οι ασθενείς στο ΠΓΝΙ
Η κατάσταση πάντως στις τρεις Μονά

δες Ειδικών Λοιμώξεων που έχουν δημι- 
ουργηθεί στο ΠΓΝΙ, εξελίσσεται εξαιρε
τικά δύσκολα και μέχρι το μεσημέρι της 
Τετάρτης, νοσηλευόταν 42 ασθενείς με 
covid και τρεις ακόμη διασωληνωμένοι 
στη ΜΕΘ. Η δυνατότητα που ακόμη 
υπάρχει σε επίπεδο διαθέσιμων κλινών, 
είναι για 10 ακόμη ασθενείς, με τους 
ρυθμούς όμως διασποράς του ιού στην 
κοινότητα φαίνεται, ότι και αυτές οι κλί
νες θα πληρωθούν σύντομα.

Από χθες, μετά τα αποτελέσματα των 
μοριακών τεστ στα οποία υποβλήθηκαν 
οι ηλικιωμένοι στη Γηροκομείο «Ζωσιμά- 
δων», επιβεβαιώθηκαν δύο ακόμη κρού
σματα σε ηλικιωμένους και ένα σε εργα
ζόμενο της δομής. Οι δύο ηλικιωμένοι

διακομίστηκαν και αυτοί, και νοσηλεύο
νται όπως και οι άλλοι 14 στο ΠΓΝΙ, με τη 
συντριπτική πλειονότητά αυτών, να εμ
φανίζει ήπια συμπτωματολογία. Εάν ανά
ψει το «πράσινο φως» από την κεντρική 
διοίκηση του ΕΟΔΥ και τους αρμόδιους 
για τη διαχείριση των κρουσμάτων στις 
δομές, ένας αριθμός αυτών θα επιστρέ
φει στο Γηροκομείο, εάν κριθεί φυσικά, 
ότι δε μπορούν να μεταδώσουν πλέον 
τον ιό.

Δεύτερη ημέρα rapid tests 
στο Μέτσοβο

Με μεγάλη συμμετοχή πολιτών ολο
κληρώθηκαν οι εξετάσεις των rapid tests 
στο Μέτσοβο από τις Κινητές Ομάδες του 
ΕΟΔΥ, με τη συνεργασία της περιφέρειας 
Ηπείρου και του δήμου Μετσόβου. Η 
αθρόα προοέλευση οδήγησε στην από
φαση που ανακοινώθηκε το μεσημέρι 
από την περιφέρεια, να συνεχιστούν και 
σήμερα Πέμπτη στον ίδιο χώρο, οι δειγ
ματοληπτικές εξετάσεις από τις 8.30 έως 
τις 12.00. Πληροφορίες τέλος αναφορικά 
με τα χθεσινά αποτελέσματα αναφέρουν 
πως σε ένα σύνολο 180 δειγμάτων, μόλις 
δύο βρέθηκαν θετικά και πρόκειται για 
επαφές ήδη επιβεβαιωμένων κρουσμά
των.
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1  Ο Διονύσης Καλαματιανός κατέθεσε ερώτηση στη
Βουλή σχετικά με τις ελλείψεις του ΕΚΑΒ στην Ηλεία

Πηγή: ΠΡΩΤΗ ΤΗΣ ΗΛΕΙΑΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

21-10-2020

Επιφάνεια: 596.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ο Διονύσης Καλαματιανός κατέθεσε 
ερώτηση στη Βουλή σχετικά με 

τις ελλείψεις του ΕΚΑΒ στην Ηλεία
Ε

ρώτηση προς τον αρμόδιο υπουργό 
Υγείας κ. Κικίλια για τις σοβαρές 
ελλείψεις στον τομέα του ΕΚΑΒ στο 
νομό Ηλείας, εν μέσω, μάλιστα, της νέας 

έξαρσης του κορωνοϊού, κατέθεσε ο Βου
λευτής Ηλείας και αναπληρωτής τομε- 
άρχης της Κ.Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Διονύσης 
Καλαματιανός, την οποία συνυπέγραψαν 
άλλοι 17 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ.
0 βουλευτής απαριθμεί τις δυσλειτουργίες 
που υφίστανται στον τομέα του ΕΚΑΒ στο 
νομό Ηλείας, επισημαίνοντας ότι. όπως 
καταγγέλλεται, οι επικοινωνίες γίνονται 
μέσω κινητού τηλεφώνου, καθώς δεν είναι 
δυνατή η επικοινωνία μέσω ασυρμάτου 
στην Ηλεία, ενώ ο στόλος των ασθενοφόρ
ων του τομέα βρίσκεται παροπλισμένος, με 
αποτέλεσμα οι ανάγκες του νομού, να 
καλύπτονται από. μόλις, τρία (3) ασθενοφ
όρα ημερησίως που έχουν παραχωρηθεί 
από τον τομέα της Πάτρας. Αξιοσημείωτο, 
δε, είναι ότι τα δύο (02) από αυτά, βρίσκον
ται σε συνεχή κίνηση προς τα νοσοκομεία 
της Πάτρας εξαιτίας ελλείψεων ιατρικών 
ειδικοτήτων, στα νοσοκομεία της περιοχής 
μας. ενώ ερωτηματικά εγείρονται κατά 
πόσο γίνεται ορθή συντήρηση στα ασθενο
φόρα, που αυτή τη στιγμή επιχειρούν. 
Συνεχίζοντας, ο κ. Καλαματιανός τόνισε ότι 
ο τομέας του ΕΚΑΒ στην Ηλεία εξυπηρε
τείται από το τηλεφωνικό κέντρο του ΕΚΑΒ 
Δυτικής Ελλάδας στην Πάτρα, με ότι αυτό 
μπορεί να συνεπάγεται ως προς την 
αμεσότητα της επικοινωνίας και της επέμ
βασης. Επιπλέον, έχει καταγραφεί αύξηση 
των κρουσμάτων του κορωνοϊού στο προ
σωπικό του ΕΚΑΒ Δυτικής Ελλάδας, με 
αποτέλεσμα αυτό να μη δύναται να επιτελέ- 
σει το έργο του με την απαραίτητη επάρ
κεια. Στο τέλος, επεσήμανε τη σπουδαιότ- 
ητα του ΕΚΑΒ στην αποτελεσματική λειτο
υργία του δημόσιου συστήματος υγείας, 
καθώς προσφέρει πολύτιμες υπηρεσίες με 
την άμεση επέμβαση του. ενώ έθεσε κρίσι
μα ερωτήματα στον Υπουργό Υγείας σχετι
κά με την κατάσταση στην οποία βρίσκεται 
ο τομέας του ΕΚΑΒ στο νομό Ηλείας, αλλά 
και τι προτίθεται αυτός να πράξει για τη 
στήριξη και ενίσχυσή του.

Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της 
ερώτησης:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 
θέμα: «Σοβαρές ελλείψεις στον τομέα του 
ΕΚΑΒ στο νομό Ηλείας, εν μέσω της νέας 
έξαρσης του covid-19»
Τα σημαντικά προβλήματα, που αντιμε

τωπίζει το ΕΚΑΒ Δυτικής Ελλάδας, έχουν 
άμεσο αντίκτυπο στο ΕΚΑΒ του νομού 
Ηλείας. Εν μέσω του δεύτερου κύματος του 
covid-19 που αντιμετωπίζει η χώρα, η 
κατάσταση γίνεται δραματική, καθώς, τα 
προβλήματα όλο και διογκώνονται.
Ο τομέας του ΕΚΑΒ στην Ηλεία από τον 
Σεπτέμβριο του 2019, εξυπηρετείται από 
την Πάτρα και το κέντρο του ΕΚΑΒ Δυτικής 
Ελλάδας, ενώ. όπως καταγγέλλεται, οι επι
κοινωνίες γίνονται μέσω κινητού τηλε
φώνου. καθώς δεν είναι δυνατή η επικοι
νωνία μέσω ασυρμάτου στην Ηλεία. 
Επίσης, η κατάργηση της απευθείας κλή
σης του τριψήφιου 166 στο τηλεφωνικό 
κέντρο του Πύργου είναι ανασταλτικός 
παράγοντας, για την άμεση επικοινωνία και 
επέμβαση, ενώ οι διασώστες εκτελούν, 
συμπληρωματικά, χρέη τηλεφωνητή στο 
τηλεφωνικό κέντρο της Πάτρας.
0 νομός Ηλείας διαθέτει έξι (6) ασθενοφ
όρα. εκ των οποίων δε λειτουργεί κανένα 
σήμερα, με αποτέλεσμα οι ανάγκες του 
νομού, να καλύπτονται από ασθενοφόρα 
που έχουν παραχωρηθεί από τον τομέα της 
Πάτρας. Αυτή τη στιγμή εξυπηρετείται με 
μόλις τρία (03) ασθενοφόρα ημερησίως, 
από τα οποία τα δύο (02) από αυτά, 
βρίσκονται σε συνεχή κίνηση προς τα 
νοσοκομεία της Πάτρας εξαιτίας 
ελλείψεων ιατρικών ειδικοτήτων, στα 
νοσοκομεία της περιοχής μας.
Επομένως, γίνεται αντιληπτό ότι ο αριθμός 
των ασθενοφόρων είναι εξαιρετικά μικρός, 
για να καλύψει επαρκώς τις απαιτήσεις του 
νομού. Παράλληλα, ερωτηματικά εγείρονται 
κατά πόσο γίνεται ορθή συντήρηση στα ασθ
ενοφόρα. που αυτή τη στιγμή επιχειρούν. 
Επιπλέον, ο Πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ πρό
σφατα περιέγραψε μια τραγική κατάσταση, 
καθώς στο ΕΚΑΒ Δυτικής Ελλάδας, εμφ
ανίστηκαν πολλά κρούσματα κορονοϊού 
στο προσωπικό, με αποτέλεσμα να υπάρχει 
έλλειψη πληρωμάτων και κατ' επέκταση, 
ασθενοφόρων. Αποτέλεσμα αυτού, είναι το 
ΕΚΑΒ. να μη δύναται να επιτελέσει το έργο 
του με την απαραίτητη επάρκεια.
Επειδή, ο ρόλος του ΕΚΑΒ είναι κρίσιμος 
για την αποτελεσματική λειτουργία του

δημόσιου συστήματος υγείας, προσφέρον- 
τας πολύτιμες υπηρεσίες με την άμεση 
επέμβαση του.
Επειδή, υφίστανται δυσλειτουργίες στο 
ΕΚΑΒ Δυτικής Ελλάδας, με άμεσο 
αντίκτυπο στον τομέα του ΕΚΑΒ στο νομό 
Ηλείας.
Επειδή, ο στόλος των ασθενοφόρων του 
τομέα του νομού Ηλείας βρίσκεται παροπ
λισμένος.
Επειδή, οι τομείς του ΕΚΑΒ στην Ηλεία 
εξυπηρετούνται από το τηλεφωνικό κέντρο 
του ΕΚΑΒ Δυτικής Ελλάδας στην Πάτρα, 
προκαλώντας δυσλειτουργίες.
Επειδή, αυξάνονται τα κρούσματα του κορ- 
ονόίού στο προσωπικό του ΕΚΑΒ.
Επειδή, η κατάσταση αυτή τη στιγμή κρίνε - 
ται ιδιαίτερα δύσκολη και αναμένεται να 
επιδεινωθεί.
Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός:
1. Για ποιο λόγο ο στόλος των ασθενοφόρ
ων του τομέα του νομού Ηλείας βρίσκεται 
παροπλισμένος; Γίνεται η αναγκαία 
συντήρηση στα ασθενοφόρα που επιχειρ
ούν;
2. Για ποιους λόγους και με ποια διαδικασία 
εκτελείται υπηρεσία τηλεφωνητή σε καθ
ημερινή βάση από το προσωπικό της 
Ηλείας στο τηλεφωνικό κέντρο του ΕΚΑΒ 
της Πάτρας;
3. Υφίσταται και αν ναι σε ποιο σημείο 
βρίσκεται ο προγραμματισμός προσλή
ψεων προσωπικού, ώστε να ενισχυθεί ο 
τομέας ΕΚΑΒ της Ηλείας:
4. Υπάρχει πλήρης κάλυψη υγειονομικού 
υλικού σε όλους τους εργαζομένους για να 
μπορούν κι αυτοί με την σειρά τους να 
ασκούν απρόσκοπτα το λειτούργημά τους;

Οι ερωτώντες βουλευτές
Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος
Αλεξιάδης Τ ρύφωνας
Αυγέρη θεοδώρα
Βαρδάκης Σωκράτης
Καρασαρλίδου Φρόσω
Κασιμάτη Νίνα
Καφαντάρη Χαρά
Μάλαμα Κυριακή
Μάρκου Κων/νος
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος
Παπαδόπουλος Σάκης
Παππάς Νίκος
Ραγκούσης Γ ιάννης
Σκουρολιάκος Πάνος
Σπίρτζης Χρήστος
Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος
Φάμελλος Σωκράτης
Χατζηγιαννάκης Μίλτος
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1  Συν & Πλην
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
21-10-2020

Επιφάνεια: 273.56 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Συν & ΠΧην
■ Με βάση ιον αριθ
μό ίων κρουσμάτων 
που καταγράφονται σε 
διάστημα δύο εβδομά
δων ανά 100.000 πλη
θυσμού και το ποσοστό 
θετικότητας γενικώς του 
πληθυσμού, η Θράκη, η 
Στερεά Ελλάδα, η Πελο

πόννησος είναι στο χα
μηλό επίπεδο συναγερ
μού. Αυτό μετριέται σε 
λιγότερα από 25 κρού
σματα ανά 100.000 
πληθυσμού και ποσο
στό θετικότητας στα 
τεστ κάτω από 4%..

■ Η κοινοπραξία των 
ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ - ΔΕΣΦΑ, 
π Energean και π κινεζι
κή κοινοπραξία των εται
ρειών China Machinery 
Engineering Co. Ltd. 
(CMEC) - Maison Group 
(εταιρείες τεχνικών μελε
τών και εργολαβίας) θα

■ Συναγερμός έχει 
σημάνει στο νοσο
κομείο ΑΧΕΠΑ στη 
Θεσσαλονίκη, καθώς 
σύμφωνα με την ΠΟ- 
ΕΔΗΝ, έχουν βρεθεί 
το τελευταίο 24ωρο 
πάνω από 10 κρού
σματα κορωνοϊού σε 
διοικητικό, νοσηλευ

τικό και παραϊατρικό 
προσωπικό . Σε εξέ
λιξη βρίσκεται π δια
δικασία ιχνηλάτησης 
των επαφών των ερ
γαζομένων του νο
σοκομείου αναφοράς 
για την πανδημία στη 
Θεσσαλονίκη.

■ Σε μία σοβαρή κα
ταγγελία για άγριο ξυ
λοδαρμό μετανάστη - 
εργάτη προχώρησε η 
Κίνηση Ενωμένοι Ενά
ντια στο Ρατσισμό και 
τη Φασιστική Απειλή 
(ΚΕΕΡΦΑ). Η σχετική 
ανακοίνωση, που συ
νοδεύεται από φωτο

διεκδικήσουν την παρα
χώρηση του κοιτάσμα
τος φυσικού αερίου στη 
νότια Καβάλα και τη με
τατροπή του σε υπόγεια 
αποθήκη φυσικού αερίου. 
Τους ενδιαφερομένους 
επενδυτές ανακοίνωσε 
το ΤΑΙΠΕΔ

γραφίες του θύματος, 
κάνει λόγο για μεθό
δους Μανωλάδας από 
εργοδότη, που ξυλο
κόπ π σε μετανάστη που 
ζήτησε τα λεφτά του 
για την εργασία που 
πρόσφερε
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1  ΚΟΤΡΟΝΟΪΟΣ 865 κρούσματα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,6-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

Επιφάνεια: 3791.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

■

ΕΡΧΟΝΤΑΙ ΝΕΑ ΜΕΤΡΑ ΓΙΑ «ΠΟΡΤΟΚΑΛΙ» ΚΑΙ «ΚΟΚΚΙΝΕΣ» ΠΕΡΙΟΧΕΣ
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1  ΚΟΤΡΟΝΟΪΟΣ 865 κρούσματα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,6-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

ΤΟ ΘΕΜΑ
ΕΡΧΟΝΤΑΙ: ΝΥΧΤΕΡΙΝΗ ΑΠΑΓΟΡΕΥΣΗ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ ΚΑΙ ΜΑΣΚΕΣ ΠΑΝΤΟΥ

ΚΟΤΡΟΝΟΪΟΣ
865 κρούσματα

Ε
κρηξη» κρουσμάτων, που μπορεί 
να οδηγήσουν την επιδημία εκτός 
ελέγχου καταγράφει η χώρα μας, 
δηλώνοντας χθες σχεδόν 200 περισσότερα 

κρούσματα σε σχέση με την Τρίτη. Για πρώτη 
φορά τα νέα περιστατικά της Covid-19 ξεπέ- 
ρασαν τα... 800 και έφτασαν τα 865, με τους 
ειδικούς να επισημαίνουν ότι έρχονται ακό
μη πιο δύσκολες ημέρες, για αυτό θεωρείται 
πιθανό ακόμη και μέσα στα επόμενα 24ωρα 
να ανακοινωθούν επιπλέον μέτρα, με επικρα
τέστερα την υποχρεωτική χρήση μάσκας σε 
όλους τους εξωτερικούς χώρους - ήδη ισχύει 
σε εξωτερικούς με συγχρωτισμό - καθώς και 
την απαγόρευση της βραδινής κυκλοφορίας 
από τη 1 τα ξημερώματα και μέχρι τις 5 το 
πρωί για συγκεκριμένες και επιδημιολογικά 
επιβαρυμένες περιοχές, δηλαδή τα επίπεδα 3 
και 4.

Πέντε περιοχές
Υπό τη ραγδαία εξάπλωση του Sars-CoV-2, 
ήδη αναβαθμίστηκε το επίπεδο κινδύνου σε 
πέντε περιοχές της χώρας. Από αύριο Πα
ρασκευή επιβάλλεται το δεύτερο, μετά την 
Κοζάνη, τοπικό lockdown στην Καστοριά και 
ακόμη τέσσερις περιοχές, η Θεσσαλονίκη, η 
Βοιωτία, η Λάρισα και οι Σέρρες, περνούν στο 
επίπεδο 3, το “πορτοκαλί”, όπου εξακολουθεί 
να βρίσκεται η Αττική αλλά και τα Ιωάννινα, 
για τα οποία το “πέρασμα” στο κόκκινο επίπεδο 
είναι οριακό.

Τις αλλαγές στον Χάρτη Υγειονομικής Ασφά
λειας και Προστασίας αποφάσισε η Επιτροπή 
Εμπειρογνωμόνων του υπουργείου Υγείας, αξι
ολογώντας σε χθεσινή απογευματινή σύσκεψη 
τα επιδημιολογικά δεδομένα των τελευταίων 
14 ημερών. Την αναβάθμιση του κινδύνου για 
τις πέντε περιοχές ανακοίνωσε ο υφυπουργός 
Πολιτικής Προστασίας, Νίκος Χαρδαλιάς. Ει
δικότερα, η Καστοριά είναι η δεύτερη περιοχή 
της χώρας που περνά στο τελευταίο επίπεδο, 
του αυξημένου κινδύνου. Υπενθυμίζεται ότι 
το επίπεδο 4 πρόκειται ουσιαστικά για ένα 
τοπικό lockdown, με ισχύοντα, μεταξύ άλλων, 
την αναστολή λειτουργίας των καταστημάτων 
(εκτός των καταστημάτων τροφίμων για τα 
οποία ισχύουν ειδικά μέτρα), αναστολή λει
τουργίας της εστίασης (πρόβλεψη μόνο για 
take away), όλων των πολιτιστικών θεαμά
των, υποχρεωτική μάσκα παντού, σε όλους 
τους εσωτερικούς και εξωτερικούς χώρους. 
Στο επίπεδο 3 του επιδημιολογικού κινδύνου 
περνά η Θεσσαλονίκη, που ήταν στο επίπεδο 
2 αλλά τις τελευταίες ημέρες διαγράφει μία

□
 ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

mgeorganta@e-typos.com

πολύ άσχημη πορεία στην επιδημία με πολλα
πλές νέες διαγνώσεις και εστίες της Covid-19. 
Η Θεσσαλονίκη χθες κατέγραψε αριθμό “ρε
κόρ” νέων κρουσμάτων, δηλώνοντας 181 νέα 
κρούσματα, από τα οποία τα 22 συνδέονται με 
γνωστές συρροές και 32 αναφέρουν επαφή με 
επιβεβαιωμένο κρούσμα. Δύο επίπεδα “πήδη- 
ξαν” οι Σέρρες που πλέον μπαίνουν και αυτές 
στο επίπεδο 3, σε σχέση με το επίπεδο 1 και 
χαμηλότερο που ήταν μέχρι χθες, λόγω υψη
λού επιδημιολογικού φορτίου τις τελευταίες 
14 ημέρες. Επίσης, πορτοκαλί χρωματίζονται η 
Λάρισα και η Βοιωτία, ανεβαίνοντας κατά ένα

ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ
865 κρούσματα χθες 
810 εγχώρια 
331 στην Αττική 
181 στη Θεσσαλονίκη 
32 στα Ιωάννινα 
27 στην Κοζάνη 
23 στη Λάρισα 

στην Καστοριά 
9 στις Σέρρες 

27.334 το σύνολο
των κρουσμάτων 

θάνατοι χθες 
534 θάνατοι συνολικά

ασθενείς διασωληνωμένοι 
265 ασθενείς έχουν εξέλθει 
από τις ΜΕΘ

επίπεδο καθώς βρίσκονταν στο μέτριο κίνδυνο 
ή αλλιώς επίπεδο 2. Τα Ιωάννινα παραμένουν 
στο επίπεδο 3, χωρίς όμως να αποκλείεται να 
επιβληθεί και εκεί lockdown μεθαύριο, Σάββα
το. Σύμφωνα με όσα ανέφερε ο κ. Χαρδαλιάς, 
οι δείκτες επικινδυνότατος στα Ιωάννινα είναι 
οριακοί και αναμένεται να επαναξιολογηθούν. 
Χθες, πάντως, τα Ιωάννινα συμμετείχαν στην 
επιδημιολογικά έκθεση με επιπλέον 32 κρού
σματα κορονοϊού.

“Τα επόμενα 24ωρα είναι ιδιαίτερα κρίσι
μα ώστε να βάλουμε φρένο στην έξαρση του 
ιού. Ας είμαστε ιδιαίτερα προσεκτικοί”, τόνισε 
ο κ. Χαρδαλιάς κατά τη διάρκεια των έκτα
κτων ανακοινώσεών του χθες το απόγευμα, 
απευθύνοντας έκκληση στους κατοίκους όλων 
των παραπάνω περιοχών να παραμείνουν σε

εγρήγορση. Παρόλο που τα μέτρα όπως κατη
γοριοποιούνται στα τέσσερα επίπεδα του Χάρ
τη Υγειονομικής Προστασίας είναι σε μεγάλο 
βαθμό “κλειδωμένα”, με δεδομένη τη μεγάλη 
έξαρση που παρουσιάζει η Ελλάδα ειδικοί και 
κυβέρνηση συζητούν να προσθέσουν επιπλέον 
απαγορεύσεις. Ενα από τα μέτρα που βρίσκο
νται στο “τραπέζι” των συζητήσεων και σύμ
φωνα με τις πληροφορίες σήμερα θα αποφα- 
σιστεί από την κυβέρνηση εάν θα “κλειδώσει” 
ώστε να ενεργοποιηθεί είναι η απαγόρευση 
βραδινής κυκλοφορίας από τη 1 τα ξημερώμα
τα έως τις 5 το πρωί. Το μέτρο αυτό, σύμφωνα 
με τις ίδιες πληροφορίες, θα ενεργοποιηθεί 
ενδεχομένως για τα επίπεδα 3 και 4, που εί
ναι και αυτά με τον πιο αυξημένο κίνδυνο. Οι 
ώρες αυτές της απαγόρευσης θεωρούνται ως 
πιο πιθανές, καθώς η εστίαση κλείνει στις 12, 
συνεπώς θα δοθεί κάποιος χρόνος ώστε να 
προλάβουν πολίτες και εργαζόμενοι να επι
στρέφουν σπίτια τους.

Υποχρεωτική
Το δεύτερο μέτρο το οποίο συζητά η κυβέρ
νηση (και επίσης σήμερα θα αποφασιστεί εάν 
θα επιβληθεί) είναι η καθολική και υποχρεω
τική χρήση μάσκας παντού. Ηδη η μάσκα είναι 
υποχρεωτική σε όλους τους κλειστούς χώρους 
εργασίας και τους ανοιχτούς με συγχρωτισμό 
για όλα τα επίπεδα, ακόμη και το “πράσινο”. 
Ωστόσο, επειδή το μέτρο σε πολλές περιπτώ
σεις δεν τηρείται - παρόλο που με σωστή τή
ρηση είναι επαρκέστατο κατά τους ειδικούς 
- θεωρείται ότι η υποχρεωτικότητα παντού δεν 
θα επιδέχεται διαφορετικών ερμηνειών και το 
μήνυμα προς τους πολίτες θα είναι ενιαίο.

Τα χθεσινά νούμερα που ανακοίνωσε ο 
ΕΟΔΥ σοκάρουν. Για πρώτη φορά εδώ και 
οκτώ μήνες τα κρούσματα εκτοξεύτηκαν στα 
865, με την Αττική να καταγράφει επίσης “ρε
κόρ” κρουσμάτων (331). Σημειώνεται ότι οι 
χθεσινοί αριθμοί είναι σε μεγάλο βαθμό απόρ
ροια των πολλών τεστ που χθες έφτασαν τα 
24.116 πανελλαδικά.

Συγκρατημένο εξακολουθεί να είναι το 
“στρες” στα νοσοκομεία - 86 διασωληνωμέ- 
νοι μέχρι χθες - αν και κατά τους ειδικούς οι 
διασωληνώσεις ακολουθούν τις διαγνώσεις 
και η επίπτωση της ραγδαίας αύξησης στα 
νοσοκομεία αναμένεται να φανούν σε δέκα 
με 15 ημέρες. Οπως αναφέρουν στον “Ε.Τ.” 
μέλη της Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων του 
υπουργείου Υγείας, ορισμένες περιοχές, όπως 
για παράδειγμα η Καστοριά, παρουσιάζουν εκ
θετική αύξηση της επιδημίας. ■
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ΕΠΙΠΕΔΟ 3
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Μάσκα: Σε όλους τους εσωτερικούς χώρους εργασίας, σε 
όλους τους εξωτερικούς χώρους με συγχρωτισμό

Εστίαση: Υποχρεωτική χρήση μάσκας στο προσωπικό, 4 
άτομα ανά τραπέζι, πληρότητα 50% (ανοιχτός-κλειστός) 
της ωφέλιμης επιφάνειας, αποστάσεις τραπεζοκαθισμάτων, 
κλειστά 00.00-05.00, με μάσκα κατά την αναμονή

Σχολεία:
Μάσκα από 4 ετών και άνω

Συναυλιακοί χώροι, θεατρικές παραστάσεις, λοιπές 
παραστατικές τέχνες: Κλειστοί χώροι: 30% πληρότητα, 
απαγορεύονται οι συναυλίες σε κλειστούς αθλητικούς 
χώρους, υποχρεωτική χρήση μάσκας, υποχρεωτική έκδοση 
ηλεκτρονικού εισιτηρίου

Λιανεμπόριο: Μάσκα υποχρεωτική για όλους, περιορισμός 
βάσει εμβαδού, 1 άτομο ανά 10 τ.μ. (4 άτομα ανά 20-100 
τ.μ. και 1 άτομο για κάθε 10 τ.μ. επιπλέον), κλειστά 
00.00-05.00

Γυμναστήρια: Υποχρεωτική χρήση μάσκας στο προσωπικό, 
κατά την αναμονή σε χώρους του γυμναστηρίου και σε 
όλους τους κοινόχρηστους χώρους του γυμναστηρίου, 
καθώς και στην ομαδική άσκηση. Εξαιρούνται η ατομική 
άσκηση (π.χ. διάδρομος, βάρη) με τήρηση αποστάσεων 
2 μ., 1 άτομο ανά 15 τ.μ., απαγόρευση χρήσης αποδυτηρίων

ΕΠΙΠΕΔΟ 4
Μάσκα: Σε όλους τους εσωτερικούς χώρους 
εργασίας, σε όλους τους εξωτερικούς χώρους

Εστίαση: Αναστολή λειτουργίας, λειτουργία μόνο 
take away-delivery

Σχολεία: Σε μεγάλη διασπορά, ενδεχόμενη 
λειτουργία εκ περιτροπής σε συνδυασμό με 
τηλε-εκπαίδευση ή μόνο τηλε-εκπαίδεση

Συναυλιακοί χώροι, θεατρικές παραστάσεις, 
λοιπές παραστατικές τέχνες: Αναστολή προσέ
λευσης κοινού, δυνατότητα διεξαγωγής παρά
στασης αποκλειστικά για διαδικτυακά μετάδοση

Λιανεμπόριο:
Αναστολή λειτουργίας

Γυμναστήρια:
Αναστολή λειτουργίας

ΕΠΙΠΕΔΑ 
ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

«sc
ΕΠΙΠΕΔΟ 1 
(Ετοιμότητας)

ΕΠΙΠΕΔΟ 2 
(Επιτήρησης)

ΕΠΙΠΕΔΟ 3
(Αυξημένης επιτήρησης) 

ΕΠΙΠΕΔΟ 4
(Αυξημένου κινδύνου)

► ► ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΟΙ, ΓΟΝΕΙΣ

Ανησυχία για την ασφαλή 
λειτουργία των σχολείων
«ΜΟΝΤΕΛΟ» Κοζάνης θα ακολουθήσει η Καστοριά, που 
χθες εντάχθηκε σε επίπεδο 4, δηλαδή σε καθεστώς lockdown, 
με ανοιχτά σχολεία όμως. Σύμφωνα με πληροφορίες, και 
εκτός απροόπτου, οι σχολικές μονάδες θα λειτουργήσουν 
τηρώντας όμως τα αυστηρά μέτρα που έχουν οριστεί από 
το υπουργείο Παιδείας.

Παρά την καθησυχαστική στάση της Πολιτείας για την 
ασφαλή λειτουργία των σχολείων (και τα στοιχεία που δεί
χνουν μικρό αριθμό κρουσμάτων εντός της σχολικής κοινό
τητας), εκπαιδευτικοί και γονείς συνεχίζουν να εκφράζουν 
την ανησυχία τους. Σύμφωνα με τον Σύλλογο εκπαιδευτικών 
πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης «0 Σωκράτης», παρατηρούνται 
αυξημένα κρούσματα κορονοϊού σε σχολεία του Δήμου Αχαμ
νών, υπογραμμίζοντας ότι μεταξύ αυτών των μονάδων υπάρ
χει και η περίπτωση του 23ου δημοτικού σχολείου Αχαμνών, 
στο οποίο φοιτούν μαθητές Ρομά. 0 σύλλογος σημειώνει 
πως οι οικογένειες των παιδιών αυτών δεν «αντέχουν» οι
κονομικά τη διενέργεια τεστ και ζητάει από τον ΕΟΔΥ και 
το δήμο δωρεάν διεξαγωγή τεστ σε όλους τους μαθητές 
και τους εκπαιδευτικούς αυτών των περιπτώσεων, ώστε να 
λειτουργήσουν με ασφάλεια οι σχολικές μονάδες.

Τέλος, ο κορονοϊός θα επηρεάσει και τις εκδηλώσεις για 
την 28η Οκτωβρίου, με τους εορτασμούς να γίνονται ανά 
τμήμα, σύμφωνα με εγκύκλιο που απέστειλε το υπουργείο 
Παιδείας, και συγκεκριμένα την 27η Οκτωβρίου, με διάρκεια 
δύο ωρών. Στη συνέχεια οι μαθητές θα αποχωρήσουν και θα 
επιστρέφουν στην οικία τους.

Ε. ΟΙΚΟΝΟΜΙΔΗ

Ο ΝΕΟΣ ΧΑΡΤΗΣ
ΕΠΙΔΗΜΙΟΛΟΓΙΚΗΣ
ΕΠΙΒΑΡΥΝΣΗΣ
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► ► ΕΙΧΑΝ ΒΡΕΘΕΙ 3 ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ

Αυτοκτονία ιδιοκτήτη οίκου 
ευγηρίας στον Αγιο Στέφανο
ΣΟΚ προκαλεί η είδηση του θανάτου 
του ιδιοκτήτη του οίκου ευγηρίας 
στον Αγιο Στέφανο που έδωσε τέλος 
στη ζωή του με μία κυνηγετική κα- 
ραμπίνα. Ο Δημήτρης Καμπανάρος, 
ιδιοκτήτης του γηροκομείου “Νέα 
Θάλπη” όπου είχαν εντοπιστεί τρία 
κρούσματα κορονοϊού πριν από τρεις 
ημέρες, εντοπίστηκε νεκρός στο σπίτι 
του στον Αγιο Στέφανο.

Ο 41 χρονος ήταν γεροντολόγος στη 
μονάδα που διοικούσε, και παράλλη
λα μέλος του διοικητικού συμβουλίου 
της Πανελλήνιας Ενωσης Μονάδων 
Φροντίδας Ηλικιωμένων. Ο αυτόχει- 
ρας είχε εκφράσει πολλές φορές το 
τελευταίο διάστημα την αγωνία του 
για διασπορά του ιού στους οίκους 
ευγηρίας και είχε ζητήσει να διατίθε
νται rapid tests, προκειμένου να είναι 
συνεχής ο έλεγχος για την ασφάλεια 
φιλοξενούμενων και εργαζομένων. 
Σύμφωνα με πληροφορίες, τεστ για 
τον ιό είχαν γίνει δύο φορές στο 
συγκεκριμένο γηροκομείο. Την πε
ρασμένη Δευτέρα, ο ιδιοκτήτης προ

χώρησε με δική του πρωτοβουλία σε 
διενέργεια rapid tests, από τα οποία 
προέκυψαν τα τρία θετικά κρούσματα. 
Το γεγονός έκανε γνωστό ο δήμαρχος 
Διονύσου Γιάννης Καλαφατέλης με 
ανάρτησή του.

«Με ανείπωτη θλίψη πληροφορήθη- 
κα πριν από λίγο την τραγική είδηση 
του θανάτου του συμπολίτη μας Δη- 
μήτρη Καμπανάρου, ο οποίος υπήρξε 
ιδιοκτήτης της Μονάδας Φροντίδας 
Ηλικιωμένων “Νέα Θάλπη”. Δυστυ
χώς, ο αποβιώσας αφαίρεσε τη δική 
του ζωή, για αδιευκρίνιστους ακόμη 
λόγους, ενώ όπως όλοι γνωρίζουμε, 
πριν από λίγες ημέρες δημοσιοποιή
θηκε το γεγονός ότι βρέθηκαν θετικοί 
στον Covid-19 μία φιλοξενούμενη και 
δύο υπάλληλοι της Μονάδας που δι
ατηρούσε. Υπήρξε ένα εξέχον μέλος 
της κοινωνίας του Δήμου Διονύσου, 
άριστος επιχειρηματίας και διαπρε
πής επιστήμονας, ιδιαίτερα αγαπητός 
από την τοπική μας κοινωνία», όπως 
έγραψε.

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

ΣΥΣΚΕΨΗ, ΠΕΡΙΠΟΛΙΕΣ ΚΑΙ ΜΕΤΡΑ ΓΙΑ ΝΑ 
ΣΤΑΜΑΤΗΣΕΙ Η ΕΠΕΛΑΣΗ ΤΟΥ ΚΟΡΟΝΟΪΟΥ

Αμεση δράση 
με Χρυσοχόίδη, 
Χαρδαλιά στη 
Θεσσαλονίκη
Σ

ε εξέλιξη βρίσκεται από χθες η 
κυβερνητική επιχείρηση «συνέ- 
τισης» των κατοίκων της Θεσ
σαλονίκης και της Καστοριάς, προκει

μένου να περιοριστεί η εξάπλωση της 
πανδημίας. Χθες, ο υπουργός Προστα
σίας του Πολίτη Μιχάλης Χρυσοχοΐδης 
ήταν στη Θεσσαλονίκη προκειμένου 
να στείλει το μήνυμα ότι η ΕΛ.ΑΣ. θα 
είναι έντονα παρούσα στον αγώνα για 
τον περιορισμό της πανδημίας, ενώ ο 
υφυπουργός Πολιτικής Προστασίας, 
Νίκος Χαρδαλιάς επισκέφτηκε την Κα
στοριά προκειμένου να έχει επαφές με 
τους φορείς. Σήμερα, ο κ. Χαρδαλιάς 
θα προεδρεύσει σε ευρεία σύσκεψη 
εμπλεκόμενων φορέων στη Θεσσα
λονίκη με αντικείμενο τη διαχείριση της 
δύσκολης κατάστασης.

ΜΗΝΥΜΑ
«θα είμαστε napovtss 

σε κάθε πλατεία, σε 
κάθε περιοχή, σε κάθε 
αγορά προκειμένου να 

αντιμετωπίσουμε με ευθύνη 
και σε συνεργασία με 

tous nctfitss τον αόρατο 
εχθρό», τόνισε ο unoupyos 

Προστασίαε του Πολίτη

«Εχουμε επιθετική έξαρση του ιού 
με τελείως διαφορετικά χαρακτηριστι
κά από αυτά του πρώτου γύρου» τό
νισε ο κ. Χαρδαλιάς, αμέσως μετά την 
ολοκλήρωση της ευρείας σύσκεψης 
που πραγματοποίησε στην Καστοριά. 
Ανέφερε ότι η Καστοριά είχε χθες 113 
κρούσματα με μέσο όρο ηλικίας τα 
37 έτη, αλλά αυτό που προβληματίζει 
τον ίδιο και τους επιδημιολόγους που 
παρακολουθούν την περιοχή, είναι ότι 
«τα ενεργά κρούσματα συσχετίζονται 
με “κλάστερς” που λειτουργούν ως 
εστίες υπερμετάδοσης». Ο κ. Χαρδα- 
λιάς χαρακτήρισε την κατάσταση ως 
κρίσιμη, που πρέπει να αντιμετωπι
στεί άμεσα. Για μια επιθετική αύξηση 
του κορονοϊού έκανε λόγο και ο Πε
ριφερειάρχης Δυτικής Μακεδονίας, 
Γιώργος Κασαπίδης, καλώντας τους 
πολίτες να τηρούν τα μέτρα.

□
 ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ

aaggelidis@e-typos.com

Την ίδια ώρα από τη Θεσσαλονί
κη ο κ. Χρυσοχοΐδης δήλωνε: «Θα 
είμαστε παρόντες σε κάθε πλατεία, 
σε κάθε περιοχή, σε κάθε αγορά 
προκειμένου να αντιμετωπίσουμε με 
ευθύνη και σε συνεργασία με τους 
πολίτες αυτό τον μεγάλο, επικίνδυνο 
εχθρό που έχει εμφανιστεί εδώ και 
λίγους μήνες στη ζωή μας». Οπως 
είπε η Θεσσαλονίκη αυτή τη στιγμή 
δοκιμάζεται. «Η μάσκα υψώνει τείχη 
στον αόρατο εχθρό. Οσοι σέβονται 
τον εαυτό τους, όσοι νοιάζονται για 
τον συμπολίτη και τον συνάνθρωπό 
τους, όσοι αγαπάνε την πόλη, φοράνε 
μάσκα», σημείωσε ο κ. Χρυσοχοΐδης 
και πρόσθεσε: «Η Θεσσαλονίκη έχει 
σταματήσει πολλούς εχθρούς. Είναι 
βέβαιο ότι και τώρα μπορεί, με τις 
δράσεις της, την ευθύνη των πολι
τών της, να αντιμετωπίσει κι αυτόν 
τον αόρατο εχθρό». Να σημειωθεί ότι 
ήδη η ΕΛ.ΑΣ. στη Θεσσαλονίκη έχει 
δραστηριοποιηθεί προς αυτήν την 
κατεύθυνση και προχθές το βράδυ 
στελέχη της απομάκρυναν όσους εί
χαν συγκεντρωθεί στην περιοχή της 
Αρχαίας Αγοράς.

Στο μεταξύ, εντύπωση προκαλεί 
το γεγονός ότι τα κρούσματα στη 
Θεσσαλονίκη άρχισαν να αυξάνονται 
δραματικά σχεδόν δύο εβδομάδες 
μετά την έναρξη των παραδόσεων 
στα πανεπιστήμια της πόλης. Επίσης 
και το νεαρό της ηλικίας των κρου
σμάτων, ενδεχομένως να οδηγήσει 
στο συμπέρασμα ότι η επαναλειτουρ
γία της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης 
και η επιστροφή στη Θεσσαλονίκη 
χιλιάδων φοιτητών που κατάγονται 
από διάφορες περιοχές της χώρας, 
ίσως συνετέλεσε στην αύξηση των 
κρουσμάτων. «Είναι σοβαρή η παρα
τήρηση. Μπορεί κάτι τέτοιο να έχει 
συμβεί. Θα πρέπει όμως να μελετηθεί 
διεξοδικά. Να δούμε δηλαδή πόσοι 
φοιτητές επέστρεψαν, πόσοι διέμε
ναν σε εστίες, που και πότε γίνονταν 
παραδόσεις κτλ», σχολίασε στον ΕΤ 
ο καθηγητής Μικροβιολογίας και μέ
λος της επιστημονικής επιτροπής για 
τον κορονοϊό του υπουργείου Υγείας, 
Αλκιβιάδης Βατόπουλος. ■
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1  ΚΟΤΡΟΝΟΪΟΣ 865 κρούσματα
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,6-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
22-10-2020

► ► ΕΠΙΣΚΕΨΗ

«Η Θεσσαλονίκη έχει σταματήσει πολλούς εχθρούς. Είναι βέβαιο ότι και τώρα μπορεί, με τις 
δράσεις της, την ευθύνη των πολιτών της, να αντιμετωπίσει κι αυτόν τον αόρατο εχθρό», 
τόνισε ο υπουργός Προστασίας του Πολίτη Μιχάλης Χρυσοχόίδης από τη Θεσσαλονίκη.

► ► ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Συναγερμός για κρούσματα 
σε «Αγιο Σάββα» και ΑΧΕΠΑ
ΣΥΝΕΧΙΖΟΝΤΑΙ οι ενδονοσοκομειακές 
συρροές σια νοσοκομεία, με γιατρούς 
και λοιπό προσωπικό να νοσούν με την 
Covid-19, γεγονός που θέτει σε κατάστα
ση συναγερμού ολόκληρα τμήματα. Το 
βράδυ της Τρίτης ανιχνεύθηκε θετική μία 
γιατρός αιματολόγος ιης Αιματολογικής 
κλινικής του αντικαρκινικού νοσοκομείου 
“Αγιος Σάββας”.

Σύμφωνα με πληροφορίες από τη δι
οίκηση του νοσηλευτικού ιδρύματος, η 
συγκεκριμένη ιατρός καθώς και τέσσερις 
ακόμη γιατροί της κλινικής - όλοι τους 
ασυμπτωματικοί - τέθηκαν προληπτικά σε 
καραντίνα. Δείγματα λήφθηκαν από δέκα 
νοσηλευόμενους και επτά υπηρετούντες 
στην Κλινική. Η κλινική συνεχίζει κανονικά 
τη λειτουργία της, με συνδρομή ετέρων 
τμημάτων του νοσοκομείου.

Οσον αφορά στις καταγγελίες της ΠΟ- 
ΕΔΗΝ για κλείσιμο της πτέρυγας Π του 
αντικαρκινικού νοσοκομείου λόγω κρου
σμάτων σε νοσηλευόμενους, πληροφορίες 
από τη διοίκηση επισημαίνουν ότι οι τρεις 
θετικοί ασθενείς που εντοπίστηκαν θετικοί 
στον κορονοϊό, μεταφέρθηκαν σε «Ελπίς», 
«Παμμακάριστο» και την Κλινική Covid του

«Αγ. Σάββα». Μαζί με τους ασθενείς θε
τικοί εντοπίστηκαν και τρεις νοσηλευτές, 
με αποτέλεσμα να γίνει δειγματοληψία 
σε όλο το προσωπικό του συγκεκριμένου 
τμήματος. Τα τεστ βγήκαν αρνητικά και 13 
νοσηλεύιριες/νοσηλευτές όπως και δύο 
ειδικευόμενοι γιατροί τέθηκαν προληπτικά 
σε καραντίνα.

Παράλληλα, συναγερμός σήμανε και 
στο νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ στη Θεσσαλονίκη, 
μετά την επιβεβαίωση δέκα κρουσμάτων 
στο προσωπικό του νοσοκομείου. Με από
φαση του υπουργού Υγείας Βασίλη Κικίλια, 
1.500 rapid tests μεταφέρθηκαν το βράδυ 
της Τρίτης στη Θεσσαλονίκη, προκειμένου 
να ελεγχθεί όλο το προσωπικό του Πανεπι
στημιακού Γενικού Νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ.

Στο πλαίσιο της ιχνηλάτησης των επι
βεβαιωμένων κρουσμάτων, κλιμάκιο του 
ΕΟΔΥ έκανε την Τρίτη 105 τεστ στο προ
σωπικό, τα οποία ήταν όλα αρνητικά, ενώ 
έγιναν και 167 τεστ PCR από τους μορια
κούς αναλυτές του Νοσοκομείου, εκ των 
οποίων τα 166 ήταν αρνητικά. Από το πρωί 
χθες, πραγματοποιούνταν rapid tests σε 
όλο το προσωπικό του Νοσοκομείου.

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

Εκτακτα μέτρα ενίσχυσης για 
την Κοζάνη ζήτησε ο Τσίπρας
ΜΕΤΑ τα εθνικά ζητήματα, 
ο ΣΥΡΙΖΑ βάζει στην αντιπο
λιτευτική του γραμμή και τη 
διαχείριση της πανδημίας.

Επισκεπτόμενος την Κο
ζάνη, ο Αλέξης Τσίπρας κα
τηγόρησε την κυβέρνηση ότι 
απέτυχε στη διαχείριση της 
πανδημίας και ότι έχει αφήσει 
το ΕΣΥ απροετοίμαστο.

Αυτά, κυρίως, είπε μειά 
τη συνάντηση που είχε στο 
δημαρχείο Κοζάνης με τους 
δημάρχους της περιοχής και 
για να μην κατηγορηθεί ότι 
μόνο ασκεί κριτική αλλά δεν 
κάνει καμία πρόταση, πρότεινε 
δέσμη έξι άμεσων μέτρων για 
την ενίσχυση της δημόσιας 
υγείας και της οικονομίας.

Εισόδημα έκτακτης ανά
γκης για όλους όσοι βλέπουν 
να έχουν πρόβλημα επιβίω
σης, ελάχιστο εγγυημένο ει
σόδημα 400 ευρώ για κάθε 
ενήλικο μέλος συν 200 ευρώ 
για κάθε δεύτερο μέλος της 
οικογένειας, 100 ευρώ για το 
κάθε παιδί, κάλυψη του 100% 
του ασφαλιστικού κόστους και 
του 40% του εργασιακού κό
στους για τις επιχειρήσεις που 
πλήττονται από τον Covid 19, 
μη επιστρεπτέα ενίσχυση στις 
επιχειρήσεις με 2.000 ευρώ 
ανά εργαζόμενο, μείωση του 
ΦΠΑ στην εστίαση, επιδότη
ση του ενοικίου στο 40% για 
όσες επιχειρήσεις βρίσκονται

στο ενοίκιο, κατάργηση για 
ιούς αγρότες ίου ειδικού 
φόρου κατανάλωσης στο 
πετρέλαιο.

«Τα 6 αυτά έκτακτα μέτρα 
πρότεινα να εφαρμοστούν 
άμεσα στην περιφερειακή 
ενότητα Κοζάνης, μια ελά
χιστη ένδειξη έγνοιας της 
Πολιτείας απέναντι στους 
συμπολίτες μας που βρίσκο
νται για δεύτερη φορά σε 
lockdown» είπε ο κ. Τσίπρας, 
εκφράζοντας ενώπιον των 
τηλεοπτικών καμερών την 
ανησυχία του για το ενδεχό
μενο έξαρσης της πανδημίας 
εν όψει του χειμώνα.

Για ιον κ. Τσίπρα ίο γεγο
νός ότι η Κοζάνη μπήκε για 
δεύτερη φορά σε lockdown 
είναι απόδειξη αποτυχίας της 
κυβέρνησης, καθώς όπως χα
ρακτηριστικά είπε «δεν μπορεί 
να φταίνε οι πολίτες γι’ αυτό». 
Για τον κ. Τσίπρα βρισκόμαστε 
μπροστά σε μια κατάσταση 
όπου οι πολίτες δεν μπορούν 
να καταλάβουν τι ακριβώς 
συμβαίνει επειδή υπάρχουν 
«δύο μέτρα και δύο σταθμά».

Από την Κοζάνη ο κ. Τσί
πρας κατήγγειλε επίσης την 
κυβέρνηση για τον συνωστι
σμό στα μέσα μαζικής μετα
φοράς, για τα μπρος - πίσω 
με την επαναφορά φιλάθλων 
στα γήπεδα.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΙΩΑΝΝΟΥ

► ► ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ

Επιδότηση για εξωτερικές 
θερμάστρες στην εστίαση
ΣΤΑ «ΣΚΑΡΙΑ» είναι πρό
γραμμα, μέσω του οποίου θα 
επιδοτούνται καταστήματα 
εστίασης (π.χ. εστιατόρια) 
για την τοποθέτηση θερμα
στρών. ΓΓ αυτό ιον σκοπό, 
θα αξιοποιηθούν κονδύλια 
του ΕΣΠΑ.

«Οσο μπαίνουμε στο χειμώ
να, τόσο κλεινόμαστε μέσα και 
η ταχύτητα μετάδοσης του ιού 
μεγαλώνει. Γι’ αυτό κι εμείς, ως 
υπουργείο Ανάπτυξης & Επεν
δύσεων, πρόκειται τα επόμενα 
24ωρα να ανακοινώσουμε 
πρόγραμμα ΕΣΠΑ για να επι
δοτήσουμε την αγορά εξωτε
ρικής θερμάστρας στα εστια
τόρια έτσι ώστε να μπορέσουν 
να τοποθετήσουν γρήγορα 
πολλές θερμάστρες στους 
εξωτερικούς τους χώρους 
και να συνεχίσουν μ’ αυτούς 
σε λειτουργία ώστε να μην

κλειστεί ο κόσμος μέσα λόγω 
της αλλαγής των καιρικών 
συνθηκών», δήλωσε χαρα
κτηριστικά, χθες, ο υπουργός 
Ανάπτυξης και Επενδύσεων, 
Αδωνις Γεωργιάδης, σε τηλε
οπτική εκπομπή.

Σύμφωνα με πληροφορίες 
του «Ε.Τ.», οι επιχειρήσεις θα 
επιδοτούνται για κάθε 15 τε
τραγωνικά εξωτερικού χώρου, 
που είναι νόμιμα παραχωρη- 
μένα, με 100 ευρώ. Τα χρή
ματα θα πιστώνονται αυτό
ματα στον λογαριασμό τους, 
εφόσον έχουν καταθέσει το 
σχετικό τιμολόγιο. Η εγγρα
φή θα πραγματοποιείται μέσω 
της ηλεκτρονικής πλατφόρ
μας COVID.gr. Εκτιμάται πώς 
θα χρειαστούν κάποιες εβδο
μάδες για την ενεργοποίηση 
του προγράμματος.

ΙΩΑΝΝΑ ΦΕΝΤΟΥΡΗ
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1  Κρούσματα σε ογκολογικούς ασθενείς και
προσωπικό στον «Αγιο Σάββα»

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

22-10-2020

Επιφάνεια: 223.2 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κρούσματα σε ογκολογικούς ασθενείς 
και προσωπικό στον «Αγιο Σάββα»
Η επίσημη ενημέρωση από τη διοίκηση του νοσοκομείου

Εντονη ανησυχία επικρατεί στο νο
σοκομείο «Αγιος Σάββας», καθώς λό
γω κορονοϊού έκλεισε η πτέρυγα Π
ότην οποία νοσηλεύονταν ασθενείς 
με καρκίνο. Σύμφωνα με τον πρό
εδρο της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννάκο, 
στη συγκεκριμένη πτέρυγα θετικά 
στον κορονοϊό βρέθηκαν 5 άτομα, οι 
τρεις από αυτούς είναι ασθενείς.

Γίνονται ήδη εκτεταμένες ιχνηλατή
σεις, ενώ η πτέρυγα του νοσοκομεί
ου έχει κλείσει για απολύμανση.

Σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ: «Η διοί
κηση έπραξε σωστά και έκλεισε την 
πτέρυγα Γ1 που νοσήλευε ασθενείς 
με καρκίνο.

Βρέθηκαν θετικοί τρεις ασθενείς, 
παρ' ότι τα αρχικά τεστ που έγιναν κα
τά την εισαγωγή τους ήταν αρνητικά. 
Οι ασθενείς μεταφέρθηκαν στο Σω
τηρία». Κατά τη διάρκεια της ιχνηλά- 
τησης βρέθηκαν θετικές δύο νοση- 
λεύτριες και εργαζόμενη στην καθα
ριότητα. Σε κατ' οίκον περιορισμό 
βρίσκονται και δύο γιατροί.

«Το συμβάν στον «Αγιο Σάββα» δεί
χνει πόσο επικίνδυνος και ύπουλος 
είναι ο ιός. Ξεγελάνε σε πολλές περι
πτώσεις τα πρώτα αρνητικά τεστ κατά 
την εισαγωγή. Στην πορεία της νοση
λείας οι ασθενείς εμφανίζουν συμ
πτώματα και όταν υποβάλλονται σε 
δεύτερο τεστ βγαίνει θετικό», κατα
λήγει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ.

Η ανακοίνωση 
του νοσοκομείου

Ανακοίνωση αναφορικά με τον συ
ναγερμό που σήμανε χθες για τα 
κρούσματα σε ογκολογικούς ασθε
νείς και προσωπικό στον «Αγιο Σάβ

βα» εξέδωσε το νοσοκομείο.
Οπως αναφέρει σε ανακοίνωσή του 

το νοσοκομείο «χθες βράδυ, ανιχνεύ- 
θηκε θετικό κρούσμα μίας ιατρού Αι- 
ματολόγου της Αιματολογικής Κλινι
κής του Νοσοκομείου».

Η συγκεκριμένη ιατρός καθώς και 
τέσσερις ακόμη ιατροί της Κλινικής - 
όλοι ασυμπτωματικοί- τέθηκαν προ
ληπτικά σε καραντίνα., παράλληλα 
λήφθηκαν δείγματα από δέκα νοση
λευόμενους και επτά υπηρετούντες 
στην Κλινική (έξι ιατροί, ένας νοση
λευτής). Τα αποτελέσματα εκκρε- 
μούν. Ακόμα, διενεργήθηκε απολύ
μανση όλων των χώρων της Κλινικής, 
ενώ η Κλινική συνεχίζει τη λειτουργία 
της, με συνδρομή ετέρων Τμημάτων 
του Νοσοκομείου.

Ακόμα, σχετικά με δημοσιεύματα 
για το Τμήμα Γ1 του Νοσοκομείου 
αναφέρει πως την περασμένη εβδο
μάδα ανιχνεύθηκαν τρία κρούσματα 
σε νοσηλευόμενους και τρία σε νοση
λευτές, άπαντες χωρίς μείζονα συμ
πτωματολογία. Οι τρεις θετικοί νοση
λευόμενοι μεταφέρθηκαν σε «Ελ
πίς», «Παμμακάριστο» και Κλινική 
COVID «Αγ. Σάββα».

Οι υπόλοιποι οκτώ νοσηλευόμενοι 
στο Τμήμα βρέθηκαν αρνητικοί στον 
κορονοϊό και μεταφέρθηκαν σε άλλο 
Τμήμα του Νοσοκομείου, προκειμέ- 
νου να γίνει απολύμανση σε όλους 
τους χώρους του Τμήματος. Τέλος, 
πραγματοποιήθηκε δειγματοληψία 
σε όλο το προσωπικό του Τμήματος 
και όλα τα τεστ βγήκαν αρνητικά, ενώ 
προληπτικά τέθηκαν σε καραντίνα 
δεκατρείς νοσηλευτές/-τριες και 
δύο ειδικευόμενοι ιατροί.
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